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the least doubt in my mind that the se -letters were m{itton by the
same pers-on who wrote the notes found by the dead body of llory

: Phegan, | B '
Se NeTEITLEBAULI, Sworn for the liovant, I om o court reporter und
reported the orsl argrment madec by Solicitor General II.I.R.Bor_Esey to
-‘she Jury in the matter of the State vs.Leo Li.Jreak in Pulton Superior
Court,on Awust 22,23 and 26th. The Solicitor mud:s the followirg

statements:

age 78)"..this mon Freniz,by the lenguepe of these notes,in

‘a‘tt’onﬁ%‘lgg to Tasten the crime upon enother,has indelibly Ffixed it
upon himself. I repeeote it,these notes,which were intenfed to fix

the crime wpom enother,have indelibly Ffixed it npon thie defendant,
Leo Il,frank. (page 79) And this man,here,by these rotes purporfslpg

o have b en written by little Ilary Phaogen,by the verbiare rnd the
language and the context,in trying to fasten it on another &8 sure
ts vou are sitti in this jury box hes ‘ndelidbly Ffestened it on
himself. (page Ggﬁ: This letter thet I hold in my hend scys thet

this negro 'did it','did it',did #%01d Jim Conley in his state-
ment here,which I hold in my hand,every time he opened his mouth
says,'I done it' ond 'I done it' end'I done it', Old Jinm Conley if
he had written these notes,never would heve ssid "this negro did

1t by hisself',but Frenk wanted it understood thet the man that did
it, 'did it by hisself'. (page 81) Ly} Liy! 'That negro fireman down
"here did this', Thatkmoemre ey nogcton ma nd ki sn s
idanmckkkr Now,let's see how many times Jin says' 'done it'®E 'I locked
the door like he done told me, I remembers that beccuse the men
what was with the baby loelked at me lile he thought I done it'.
Thet's when they ran into the man that Jim says that men looked ot
him like he thought 'I done it'. It's the difference between ignor=
tnce and education,and these notes that you hed that man prevare

in your office on this pwer that stayed on thet floor end on theak
ped that came from yoar office, beers the merks of your diction, and
Starnes and Campbell, with &1l their Inrenuity , couldn't have snti-
oipated that old Jim would get up here and tate thot "tHiS men
looked at me when we ran into thst boby 1ike U done it'; amd couldn't
have sald "I locked the door like he done told me'; and couldn't
have said 'I went on snd walked up to lir.Frank amd told him thet
girl was done deed, hs done tjust like this and said sh-h-h', I could
%o on with other instances. (page 91) ..ond it's a reasonable tale

hat old Jim tells you,and old Jim says,'I dore it", not 'I did it!,
but 'I done it" just exactly like this brilliant super in tendent

told him. There's your plot. (page 172) The diction of the notes,
*this negro did this', and old Jim throughout his statement says

'I done it', sustains Jim Conley. (page 174) Maybe he did,in cer-
tal n instances, sey that he did so and s0, but you said in your
argument that if there is anything in this world a negro will do

18 to pick up the langusge of the men for whom he works; and while
I'11l assert thet there are some ins tences you can piek out in which
he usdd thot word, thet there are other instances you might piok
-awggw.medtth&:w&rﬁ%i done—end=t-hey—tmow—it:" -

LEOM RD HAAS, Sworn for the Movant. I have read the brief filed by

the following lenguage: "These lettors have intrinsic marka of a
knowledge of this transaction. First: the pads were both usually .
Ffound in his office and near his offices *The langusge of these notos
in’atbempbing to fasten the orime upon enother has indelibly fixed ——
it upon himself. The pad, even the

faot that the notee were written, show- not %wat the negro ©om-

mitted the orime, but another." —— . = ——

- ‘.“r_- o «UARR Tr AI-BERT YER, Sworn for the lovante  We are &g=—. .-
: quainted-with L,éona.rt_‘.l.Ho._aa and Hemy'hqkle:gagaer anl know {;hei.__r gons




oral ocheracter for truth and veraoity. The same 1s good and we

would believe them on oeth in a court of lawa

_ WILLIAM J, BURNS;, Sworn for the Movente In the office of Solioit-
o Gaﬁeral“D'O’fsey I ocarefully exemined the oclothes taken from the

body of Mary Phagan and found the same to be the following condition:

Phe inside seam of the drawers was ocut,not with a sudden rip,but

_ﬂei-iberatel_y,hy ‘one who took his owvn time in do ing it. The cut hen

gan ot the lower right leg,continuing up across the erotoh and
partially down the left leg. The drawers themselves were extremely

bapgy ond roomy - This left the enatomy of the 1little girl fully ex-

e poaad—,wit-h—ﬁle--exaeptinn-«af——th-e--]mitted undershirt,the garment that

came down pretty well over the hips, the knitted undershirt was

also out,the cut starting on the left side,extending up about four

or five inches,then the cut extended zcross the shirt tot he left
side. There was also a out over one of the breasté of the shirt,
which exposed the left bresst. The drawers themselves, md the
stitches indicate that the drawers were cut wnd not torm,and at the
erotoh you cen see where the knife slipped and the maberial,ltselfl

was out. There is blood and urine all over-the front of-the skirt

" almost frgm the bottom up to the breasts.

O
DAVID MARX,ISAAC He HAAS, Sworn for the-liovent. We are acqualimted

| wi‘bh WmedoBurns . His character for truth and vercoity is good, and

we would believe him on oath in & ocourt of law.

He Ao ALBXANDER, Swom for the Mowante I accompanied Wm.J.Burns

when he called at Solioitor General Dorxsey's off jce and saw the
said Burng exemine the clothes teken from the body of 1little Mary

Phagen. askaisded, OfHG Ww, %a/\,k_ﬂ th)/\’m

JAMBES I, ENNIS, Sworn for the Movante I em & hendwriting expert

" from Ohlcego,Ill. I have been engaged in this work for sbout twenty

five yesrs, I have testified in prokdbly 500 cases, Fow the past

two yesrs and a half ‘T have been one #f the llasters in Chencery

of Cook ann:hy_._l_la.ojnm_m_ttxﬁ Illinois Bankers Assn. the

V9.

American Institute of Banking, the Walton School of Accountency,
the Chicago Business Lew Sohools I have done most of the work of

—the U.S,Distrot Attarneybs office eand the TI' Se560ret Sorviaé"in the —

" City of Ghioaso for the laat g ixteen years. %8 to thiﬂ oase,l

“have baen oalled n to the oase by Mr.Eerhert J. Hees, who requested r

—— 79
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ed me t0 make a comparison of the handwiting which appeared pn the
Ay wo notes found by the body of Mery Phagen, and copies of which ap-
pear"aa--s'tatefa Exhibite Y enl Z in the brief of the evidence £iled
| in this case,with the handwriting of the letters attaohed to the
Aunie NMende Carter affidevit of April -23,1914. lir,Haas pleced in my
_1:-o‘aaess ion theée letters,together with the original notes. lr.Heas
gave me these oxhibits with the statement thet I was “to compare the
hendwriting and to give my opinion &s to whether or not all of the
writing wes written by the same person, or if it was the henml writing
of more than one  person. I spent five hours today in thoroughly ==

examining, oomparing and analysing the hen wrlting sppeuring in a.ll

these doouments, seid documents be ing tlwo original notes mdd the -
twenty seven peges comprising the letters attached to the Annie
Mavde Carter affidavit, anmd from suoch e}:amin&‘tion,co.mpc.r-ison and
analysis,I am of thp ,opinion that the same person wrote each anmi
.evary specimen of the hendwriting submitted to me. After T had so
reported to lir.Heas, he asked me whelher or not,in my opinion, the
~ two originsl notes were written by the same or different person
—from the person who wrote the other letters shown me. Itold him,
as before, thz;.!.t they were made by the one pe son, and that but one
_pai'son was the suthor of esch an” every specimen furnished me. The
meny ,meny striking points of similarity sre so great ghat in my
opinion,it would be impossible far more than one person to have
“exhiblted all the peoculier cheracteristics exhibited in the two
original notes, whioch ere repi‘oducad in 811 of the other exhibits,
i;i:nmxxmﬂktng Wy associates are Frencis .!...‘alker JAttorney at law,
EeDeHulbert
Chiocago,/Vice-President Merchants Loan & Trust Compeny Bank, Chicsgo;
Judge Marous Kavanaugh-, Judge Superior Court,Cook County, Ill; E.G.
Sims, I'Jx—l‘i.U.Distriat- Attbrney, Orson Smith,Pres, llerchants Loen &

Trust Compeany Bank, Chicego. e e e |

- ——~-QRSON SMITH, RDMUND Ds HULBERT, FRANCIS W.WALKER, Sworn for the

lMovants  We know James I.Enniés and know his genersl 'charaocter Ffor

tTUY @Wid veracity. Sald ohareoter ia good and we would bolieve

_____Qﬂ_na!ch 111} court of law. Ve ]mow that James I‘Ennis_is _an. BOE=—

handwriting ez@ert. 2. S :./"
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COUNTER SHOWING OF THE STATE.
GROUND 1,

We Ao GHEBSLING, Sworn for the State. I am the underteker who
-toolk-charge of the body of Mary Phaganband who swore upon the trial
of-the ocase of the State of Georgia v8. Leo Me Frank and Jim Con-
ley. On Sunday moming, April 2’(:' 191@, one of the firet things
that, T aid was to olean up the bhody of Mery Phagan,and among other
*I;Igj_.klgs I w ashed her hair thoroughiy with pin; tar soap. The ef-
fec” of pine tar soap on halr 1s always to change the color of the

s ———
"B‘&ﬁﬁ—m & matter of faotthe washing of liary Phagen's hair with

—* the pine tor soap did chonge the eolor of Mary Phagan's heir. It
rendered the hair lighter. This change was very perceptible to
th e-eye..‘rha--effect of washing the halr with pine tar soap was not
only to eut out the dirt that had gathered in the seme, but also

t 0ok out and off of the ;ai;all of the 0il which is usually found
on the heir of living persons. Mary Phegan was buried on Tuesday
following the day that I washed her hair. I have been an undertaker

- for eighteen years, and I personally know that it frequently
hapoens that hair on dead persm ns" hgads grows both in length end

" gize. -

_J.W. COLEMAN, Sworn for the States I am the husband of lrs .Fannie
Coleman. Mrs.lananie Golaman was the mother of Mary Phagan,who was
killed at the Mot ional Pam i1 Tactory. I am the step father of
Mary Phagan. I have lmown Mery Phagan for sbout Ffour yeers before
her death,end she 1lived with me and her mother in our home,from %he

time of our merriage up to the time of her death. I saw the hairs

whioh were taien from the lathe handle in the pencil factory. I saw

them at the City Police Hesdquerters. They were exhibited to me by

¢ity deteotive Blaock. The hair exhibited to me by officer Black

resembidd lin ‘every way,that T covld tell by the neked _éye t'he"hairf'-‘
Tojf Mary Phogan. I looked at. the heir closely and aia my best to

arrive a true u.onolusion,a.nd to the best of my knowledge and belief,-

the hair exhibited to.me by officer Bleck,as the hair reconréﬂ. il
from the'la‘thé in'tha factory, wes the halr of M.ary' Phaga ,my Btep-

- daughter,who was killed at the factory. This hair wes exhibited—ﬁo—ﬂ
me a few days after the ‘killing.
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JOHN R, BLACK,  Sworn for the States I am the party referred to
in -ﬂzé‘afovs affidavit of Lir.:Tohn W.Gole:nan,and. that I did so ex~
hibit the hairs rgcov}ered f_;o_rf the feotory end delivered to me as
the hairs recovered by Barrett on the lathe ef the Netionel Pencil
‘Compami, @8nd the hairs exemined by said J.W.Coleman are the same
ha irs reocovered end sald J.iW.Coleman did es above indic ated state
upon examining said hairs at the c¢ity police hesdquarters, that
to the beet of His kpowledge and belief they were the hair§ of
h'ié;ry Phagan, who was killed. These hairs examined asnd referred %o
in the above affidavit of Mr.Coleman are the same hairs that were
delivered to Dr.Harris at the State Capitol, I being present when .
- said hairs -Were delivered to Dr.Hairi_ﬂ.

MES oL L ARMSTRONG, Sworn for the 3tates I am the proprietor of—

th e Sanitary Holrdressing School at 1004 Whitehall Street. During
the many yez}ré experience I have had in the business of hairdress-
ing ond dealing in human hair I have examined hundreds of speci-
mend of hair end Jmow it to W an estahlished fact that hair from
the same head often varies widely, both in color emd in iextbures
As & genergl rule samples of hair teken from the ends of & long
strand oéf hair are of a lighter shade than samples taken from clos-
er to the base. It is olso a faot th:t a small sample of hair, con~
sisting of only a few strands, when compared with a larget sample,
of heir from the same head, will almost alweys look.lighter in
0010F, oepecially if “he hair is of a-iight shade. Atbached here-
to is & small sample of hair which I myself out fram & persons head
today. Examination of this sample sows that one end is muoh kight-
er in color than the o'l:hfr end,the 1ight colored end (& slightly
reddish o'olor} being the extremity of the hair and the darker brown
colored being 't;he end next the scalp. I -have_ seen many ocases like

this,and some in which the variation in color wes even more merked -

——than= t:hi.&.,— — :
[Atta.ahed to the a:rfida.vit is tha haiz rafsrred to tharein)
I —I-em-employed Bt
Qi & ional Pencil 'Oompany ‘anﬂ haﬁe been there ubout 6 year om & half. ,

I haeve read ground i#2 of the extraord j.nary motion for e tlial .

in the sbove- cﬂse and they havé me quotad ag- saying"the said Jimmle
' ayeiera now stetes positively thet the hair shOwed %o Hor by the |

Q 3 aaid Barrett V788 not the hair of Mar:,r Bhagan,,mﬁ_that thaa-ame—wa

o ! y ',' : - . .
4 g . 2 Rkl i T L 2 A
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'an‘b’irely_too light in color and was not of the mame texture as
that of Mexry J?hﬂgan." This stotement is false end unbrue. I did not
Boy p'ogi_ﬁive_},v_:b_l{gtﬁ it was not Mary Phagan's hair,for I did not
*_lm.c;w ,and‘do not Jmow now. I did sa.y‘ that the hair Mr.Barrett showed
me was too light for liswy's Eé.ir,‘but I could not say poéitively
that it wasn't her heir. I have reed the foregoing statcement which
I made in the presence of officers JelleStarnes, anl Put Campbell
end my father and mothar,r.ir; ard IMre.3.I.lcyfield.
IRS. CORA TALTA, Sworn for-the State. I haxrcAbeer} working at the
— Netional Pencil Companyés faotoxry for five.yecrs. One_ lMondey ,

— Apri1 26,1913, we were All ot work amni llagnolia Xennedy come runmning
in the room and said "we have found some of llary's hair on the
lathe machine"” anml we all quit workand went out there and looled
at it. I just aid take & look ot it snd *hen walked eway, and I
could nbt say how mehy strands of hair were on the machine, gnd I
sald "Mery's hair was kind of dark and thet hair looks light",end
then I walked sway. That is all I said about £ . About ten duys
ago,lir«Burke come down to the Netional Pencil Company to ret me to
sign en affidavit regarding the color aml texture of liiy Phegan's
hair ,and he had the _ﬂ.ffidavi-t_ written out when he came, and he resd
it to me, and that of? idevit quoted-me as caying that "I would swear
positively that the hair i’ouna on thet lathe machine was not Mary
Phegan's because it was t0o lizht and not of the sume texture as
llary Phapgan's hair" and I told lr.Burke right then that I did not .
say positively it wasn't Mery Phagan's hair, because I didan't lmow
whether it was or not,-.- anr@—I—told Hr.Burke he would have to teke

. that pert of 1t out, and he said that was oll right, thet they would
fix, that ell right. When I told Mr.Burke to soratch out that mrt

of it, about swearing posit ively it wasn't Msry Phagan's hair, that
,__hi.g_—man swhom-T-have-since-learned- is-lr.Lojon, e come— right —up—tn—“'
me and sald "Oh,no, of course not, none of us-: can gy poai‘biv:a. '

buti E&-Will-ﬂx-—thai;—alfl—ﬂ-gh-ﬁm,—lﬂheﬁmp—my—hmora 1o

f thils affidavit when they said th}ey would scratoh out that. paht I

. %old them to. I d1d not know then end I do not Jnow now whethdér"

i:i;a'l:‘\':aa"nary'j?ﬁagan"s hair which was found on the lathe. T have .
Just bBeen shown a copy of the extraord:lnary MOn fov & new trial

& 3 in’ theabove ata‘béﬁ'm}um -#5. poges 5 and 6, they
L_J . ; ~
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have me quoted as saying "poaitivt: “thet the hair on seid lathe

© wos ndt the halr of Mery Phagan, d thet the seme wos -entirely

'tooblight in eolor and not of the same texture". This stotement is

sbsolutely false enl untrue.

GROUND #4..
BASS ROSSBER, -Swom for the State. I have examined the stenopraph-
or's 'repor‘t‘. of the triel of the caseof Stute va. Leo I.L.F;nk,
Same oompr ises seven large volumes, written on legal c&p paperw,
' and covers 3,647 -)a,ges._
5th_GROUND.

JLBERT ICENIGHT, Sworn for the States I have hesrd read to me the

effidavit which has my signsture on it, end which I swore to be-
fore GeC.Febrvary on the 16th day of April,1914,and witnessed by
~-geveral white men,this being the af’idevit thet wes token Lrom e
at the go&e E‘h;\‘t}ion_ recently. This psper is Jjust exac‘t]_.y cs I
spoke it. This af:l?iduvit is absolutely true. The reeson I mede the
gffidevit for Burke was hecsuse he kept en after me. Burke came to
i me and told me that he would Qa"-.: me a Jjob et the Teminel Stdiion,
:making 310,00 & week, end he said the tips I would pget wzround there
would uv-e cage 100, He asked me how much I was muling, and I told
him 7,00 & week. He asked me hadn't I rather have a job like thot
then have one just melking $28.00. I told him yes. Ho says,"ihy
don't you go on then and tell me the truth,™ says, thet "there isn't
pne out of a hundred helleves whal you told on the stand." He csked
me could he ieam me how to drive his asutomobile,and I‘ told him yes.
— He_says,"7ell,then, if you wo uldn't like the job f\(rounﬂ the Terminal
Station, T will leern you how to drive the ear, andmove you in &
little ‘housa out near me,and !inola ozn work for me if she wanls to,

The Job he got me was & Job at a guano house. I wouldn't take that

job, end he sent me then down Go Schoen Bros., 525 Decatur St.pack=

.ing hides. Schoen Brose. are Jews. I woxked down there five days. I-

lays off then un‘l:il nex't Mondey. He promised‘ﬁh&v“"@eminal Job and
o : i
‘never gave me that, end promised ‘bo leorn me to:drive hisaubomo-

"bile and didn't give mo that :]ob. I got hurt at a crossing on }Io-

‘Daniel Stroet. I was hiding out to keep awuy from the ﬁ.eteoti ves .

84 Buike 'bq'ld me thet they were looking j"or me.ﬁo" maka o withess ewd
i
out of. me.in_th.a_cnn:].om_oaa&.- m!hé.u—i sﬂthe—ﬂrﬂ:—r knar—thay ware
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. Taoking for me. He told me %o Leave town thut Sundey before the
_Conley osse vame up the next woelts He told me not to let them get
me by.any meense I asked him if I went to Stockbridge to my lnother's
would that be ull right, and he sa.id yes,just so I got out of town
ond didn't lot then get me. After- I was hurt they tokk ne down to
'Fai_rlm.ven Hospitel ,colored, hen I wus down there Burke came down
and woumhgxdooex brought & man by the name of Purne and some Jow,
whose name T don't Jnowe Burns went over vwith me,in Purke's presence
the seme things that I steted to Burke,and I told the same thing,I
told Burke,but Burke lmew that I was not telling the {ruth. I am
now sbtayingat the police station becouse I wand to stey there 1o

keep Burke and his crowd from worrying me. hile I weas over ct the

hospitel ,while 1v,Burns ad 1or.Burke were present,they tried to ret
me to say that the oity deteotivewm bezat me up. They csked me if I
w:g pure the train hit me, said I haed & scar on the baek of ny hecd,
and I couldn't heve got bruised up by getting struck by the trein,
that they telieved the detectives beat me up.They asked me "Do you
know for certein thet the train hit you"t I told them yes sir. Burke
zave me the a{tachad 'car'( wmd sald to lerve town,end if any of the
detectives ot me to call him up cnd he would come to see zbout me.
Tlobody has mistreated me since I have been duypng ot the station
houteo. I h:ve ro-a;.d- qov'ez o3 best a8 I could this affidevit and the
pffidavit I 8*.:; to_he_fb L_-:,.c/nebruary onn 16th of -4pril,1914,nm

I have written my name on eacch page to this affidevit,and of Thal .
affidavit, both of which I say contain true statenents.

(Attaoched to the sbove affidavit is the card of C.W.Burke,
referred to in. the af”idavit, with the neme Albert Licinight written
across- 1}

lir .Burke come out to my house three or four times Lo see

—me in bhe ufbernoon,but he didn't cabeh me there wntil he had made owe
-, the third or fourth trip,and he cavght me there ol seven thirty and
T Vol In—b=t;ard—he—sat—dommeamdt—tetked—to-mes¥he—way—pesp
amd ‘that I had to die .and p LA I hed to die them did I think I would

89 to heaven and all 11ke that und Iscid yes, ant 2ll the time I

kmew whet he was aft;cr for me to changemy affidsvit, and Mindha
wiould tell me at night that these follow had been out there to see

me, and T pald what for aad ghe olaimed she d1dn't know, and ho come

s
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- the second time and I wmn't'-theﬁ‘e, and he come apain, & think it
- wgs Thupsday or Friday, md I wouldn't make him no affidavit, and
then he says- ¥ will come to see you Sunday safternoon,will you be
here,ond I s4id yes sir,and he sald T will be here at 2 or 3 o'clock
"and I sald all right,end so he come out there thet evening. There
wae; nobody with him :that Sunday I give him the affidavit,and he
told me,he says "there isn't one out of bundred that will believe
what you testified to on the stand" and -I seys "I can't help that,
it was the truth" and he said "that is & demned lie yyou know it
eint the truth,why don'? you tell me the truth now, your wife has
told me that you told her it wasn't the truth"™ and I told him I
didn't tell her that. He wanted me to make another affidevit ,and
hesaid "didn't Craven offer you & whole lot of money or give you
T some money ‘Boww.ke the affidovit" and I said no he didn't promise
ii:] no*bhing, _I nede it of my own free will" and IIr,Burke keeps after
me until I would say I would make him one and so I said all rig;nt
and I geid I don't lnow :mt_hing about ity I wasn't there on that day
I was there at 12 o'oclock and letuves there at 12:30" and I Bay s
"I was not «t. home when lir.Frank come in,whether he was there or
not, I don't know for I wasn't there" and I're.Burke wrote all of
that down,and I t41ld him 8ll of this affidavit was a lie, snd that
it was mede up, and when I told lMr.Burke it was made up by me,
he wrote 1t down es lir.Craven prepariﬁg it for me, and I swore to
it, tut I ddn't tell him Mr.Oraven prepsred it for me, and he says,
.he asked me a wholdé lot 0? questions,ha said if I hadn't changed.
my affidavit end told the truth the Jews were fixing to do something
to me,he never did say what they would do only he said they would
kill me 1f I hadn't changed my statenent and told the truth, and I
told him that I told the truth the £irst time,and ho says I cainvd
- -mo.;.ee—ii_'-ienaa_-:b;z;_pl_lqngmg_—myfﬁﬁgtameniz.;Ln;evcr-diﬁ_nﬁke--tbuit our———%
statement %o Mr,Burke,but I have signed three or four for him, I '

signed- one yesterday for him, I was at the Terminal Restaurant,

and Mr:Bu:dce oomes in the cpok room where I was ot dnd said "hello
- Albert" am he sald "oome on there are two fellows out here wants.

“to - pee yuu bt I daian"t mow who they were, and ‘I goes on- with

him end goes to tha colored wa.iting room and IIr.;Bl.rﬂE;e stops in the

hall.whera the white folke go W the trains, and he talked wi‘th

LTy L
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the head man; eand me ond’ these other two fellows were stending in

- the wa.iti_né_room end he reads this effldcvit over to me, or pre-~
tended 1;0 read 1t to me,whatever ’he. read sounded like this first

“affidevit T made for him, and I signed it, ard efter I signed he
says "this is your affidevit then I8 1t" and I said “"yes sir" and. I
held up my right hand and swore to it and he saye all right good

| .bye end they passed by lr.Burke and I goew back into the cook room
and Mr .Burke never sald enything more to me at all,and he tells lir,
Boyd to discharge me from my job, and lr.Boyd said when %ﬁi‘ said
right nows The reason T .wit the Beck & Gregg Hardware Ohe 17r.
Burke @eld he would get me & better jobe i/hile I was at the hospital
lirsBurke called on me and. agked me if I was suffering for anything
and I told him no. I don't rememboer howmany sthiuge times He come
.out there to Bee me, but he come once or twice "efore I got my senses.
MrsBurns come o see me while I was in the hospital and he rezd the
affidavit to me that I had made to lre.Burke,ond he asked me if it
-wag true and I told himmyes, md ha'ljus-!; went over a whole lot of

__questions that Iir.Durke had gotten. That was while I was sicdk in

-tha hospital. The affidavit thos: 1wo fell.ws got me to sign over
et the Terminal Stetion was alrcady typewritten when they brought
it aver there, I didn't have to say anything. The only paper thet

- was written in my presence was the first one I made at home. All

the others that I have signed,which have been at different 1 imes,

~“were already written when they were brought to me, end they read
something to me,I suppose they read what was in the papers. The
Lo first skeke affidalvit T made to the officers and in court is the
_ truth end all the others are falses |
ReLioORAVEN, Swom for the States I have known Zlbert licKnight fox
over a y‘er‘r. I did not know where he lived or for whom his wi;[’e

worked or tha'b he Inew anything, ubout any‘boay related to Laa M.

7 Frak 111 any way untbll one day I happened to hear Albert malta & re-

mrk to enother negro about Freake That attracted my at:—ént;l.on,

end T esgired what he knew about Frank. He said ]'Lel ought-to knowy—

his wife had been working, for Frank about o .&aar end & half. I
— - —went on-to question him to- tell me -what he kmew about “1t. Albert
Qe--a "ped.d he was at.the Selig home when Mr.Frank ceme in &t lunoh ﬂme,

_———Hvectd—rmrkm*in tha-d:h:tng—rm vrarrb—ttp“lro'%ha sideboard, 1001:-
‘ id, atayed in there a few minutes end tum el
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around_aﬁ.d ﬁalk.ed out and he told—me other things oonnected with
that ma‘htar at that time. I asked him to moke m stotement and he
said he was a¥raid they would lodk him up. I told him he needn't

be ai’raid if he told the t-ruth and if he Immf anything aml it

- was the bruth, he ought to tell it; and #m I coutiéned him not to
tell anything but the truth,and to be very careful what he said,
beomise it was a vewy sorious matter to acouse a me.n of a orime

of that kind unless it was ebsolute fact, He zals;?rﬁg what his
.wife, Minole MoKnight, told him,which was as Ffollows: Thet liiss
Tmoile was telling lrs.Selig Mr.Frank came home und =oted like he

. wag ﬂmnk,didn't_sieep well and made. her get 6ut of the bed and
‘8loep on the mg by the bed, said she wanted to lmow vhat wes the
meitter, and he said he had murdered somdoBy. Afterwards I told both

- MroEsH.Plckett and lre.Angus llorrison. ilbert told me his tele amd |
I wrdte it down. I told lir.orrison to pget in some place where he
could heer me talk to A bert abwmt it without Albert knowing Mb.
Morrison was listening, I did that, and Albert repeated the same
stary-he had originelly told me, end I then &lso,in addition to

" letting Albert tell me,read it over to Albert 80 Mir.lorrison could
hesr 1it,and Albert was right there Wit h me, helping o read what
I-had-written out. I read it slowly,so he conld understand ever y-
thing. He sad what I had written down '.-:a;a_.tme, and he ofterwards
swore 1o the same thing on the staml. Afterwerds he_swore to: the
same paper which I resd owvir to him. Seid paper is hereto attached,
merked Bxhibit "AF end made a part hereof, same be ing identified
by writing my neme on ite. Nothing was ev;ar sald at any time by me
w7l th reference to any reward, amd I have never put in any cleim for
eny reward, and I do'not now olaim & reward, and I do not expect to

make eny application for any rewmﬂ, and do not went any reward.

— mteresi;_xm—simﬁl} bo—pet—at- —the—truth. JeKnight's talk wi‘bh—
another negro wes simply overheand by me end :he made every statemt
thathe-nmedeto—me—vit h-reforenso to-whot—helmew-about-—this—freely

and volun'barily without any threats of any kind or character what-

soevers I neither threataned him nox paid him nor urged him; “but aid
:Erom from time to tims HEEN oemtion him to 1;911 nothing but the
. 88 truth, end edeavored in every way that I could %o imprasa ppon

#~—him—-tha‘b—1t—m-um‘6rﬁu—s—ﬁ—zmaﬁion t-e*‘Eell whd: ha told u.n-

. ! o,
! i
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" lespit was the truth. I was present at the police headquarters

when Minole MoXnight made her aff ldavit sustui;'xing everything
+ that Alhert MoKnight said to me. Albert MeXnight,in the presence of
his wife Minola MoKnigh#t,steted thet what he hed said wes the
 truth,and Minola MeXnight at last sdmitted that 1t was the truth.
- George Gordon,who claimed to be the attor;xey for liinola lielmight,
heard every word of the peaper which Minola leKnight signed, J:*ead
-over to llinola lollnight,ond was prés ent when llinola Melnight sipgned
her name to that peaper,which she sfterwards repudisted,and said
. George ‘omdon questioned Minola lioKnipht in my presence wbout some
gtatements contuined. in thet effidevit,snd liinola leXnight told
T him in my lLe ring that the statements were true. ALlbert lMoKnight
- was also present wnd hesrd everything that ocourred em was urging
HMinole MeKnipght to_ tell the truth. I heard J;N.Starnes,detective,
te 1l Minola MoXnight before she signed her seper,that if she could
tell him enythinz favorable to Frank,that he wanted her to do it,be~

caugse he would & good deal rather hesr somebhing fuvorable to him

t_hi:ﬁl.some'bhin{; against hiu,and he i’urt_her told llinola lieXnight in
the presence of her attorney,Geor ze Gordon,snd in the preceice of her
husband,albert MoKnight,"Now NMinola ,if tllis}?mt the truthtt you
are stating,dlon't you tell ite." Albert licKnight is pr sent when T
‘gign this affidevit and I Lave read over to him the same bhefore 'I
sig,;ned it,and Albert lMcKnipht seys thot wherein reference in this
affidavit is made to him and whet he éaid and did, the same is gh-

solutely true.

 (Exhibit "A™ referred to £bove is Padlg v f‘l
- "_:""M‘*ﬂbh)(—-MAy 26~ Q1D , ﬂ*@"’“‘-
1\ M4354 1okaight was' ot Lr.Leo MePrenk's home on Bast Ca. ive. the
Saturdey the girl was murdered ot the Pencil factory on Forsyth
8t. My wife Minola—iscooking for lir . enk end has been for sbout
two yerrgs. I wag in the kitchen about 12 o'olock this-same Saturday
B . _thet they say the glxl was murdered. The door bell rung ad my .
——————wife Minole went to the doors When she come back in the kitehen Tt ——
.agked her who 1t was ot the door end she saild Mr.feenk. She asked W
him 1f she must fix hie dinner now and he said he did not want any.
He d1d not go upstairs to see his wife ag she asked what went with
. : X — M Prank-—left—the
house in sbout five minutes., I saw Nim %o out of the house &nd
catoh the Ceorgia. Avermue oar. I was at the house from about 9 Adie
‘Saturday on until about 3 P.ls I went back to lMr.Frank's -house
the next morning Sundsy » When I went in the kitchen my wife sald ;
—-what do you think Mrg.lrank sald Mr.Frank seld he had killed some
body ant that ‘he rolled and tumbled @1l night and said he ocould .
see it looking et him and to give him.his damn ‘pistol and let him-
hoot his damn head off; What made me do it, & man like me,I must
be. crazy. Mes Jrank apked her father and mother If she thought'he
head really killed some one. Ho had been drinking, he made me get
’ _Di_.huﬂ...amﬂil.up_og__thg_mg;bﬁ—tho—bem—-?h-ia—_was—ﬁqla—gt—t-he %
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braak:l.’aat table Sunday mdming and my wvife was 1istaning from the
o Jitchen. Then Mrs, Frank was only paying my wife 33450 Bor woek
..up to the Saturday of the murder anl they told her if she would not
' talk they wonld pay her 57.00 per week ond she would not heve to
“work as late as che had been doing. 4nd for her o Jsay nothing at
aourt but whet they told her to say. They have her 35,00 extra the
day she went to courts They are paying my-wife money all along as
she is buying lots off dvessesarmd hes money all the time. I can
tell Mrs, Frank has dome somebhing ns they act strange. lirs. Frank _
telle Magnolia every day not to forget what to say 1f they come
for her to go to court again. Mrs J'rank had a gquarrsl with lr.fran k
"“%he Seturday morning of the murder she asked llr.Frenk to kiss her
. Bood bye:-and she seld he was sewky his lkisses for &
and would notl kiss her. Magnolia also heard lrs.Frank 8oy she
would never live with him again Ffor she knew he lrd killed that airl

andthat th ad the ri t man nd ou eak his neck,
5 T iy v r__ﬁ E,}'R? W

o Ho PICYEIT, Swo: rthe States I have been working forthe
.Book & Gregg Hardware Gumpany for twolve yesrs, Albert lioKnight
was discharged by me for some minor offense from the enploy of
the Beok & Gregg Hardware Company some time Immediately previous
to Lpril 26,1913. I cmnot recall the exact dete end was not worling
for me on April 26,1913, tut came Dback fo work for the Beck &

Gregg Hordware Conpeany a few days after the murder, tut exactly how
many I cannot recall. Albert MoEnight freely and voluntarily
atated to me that he saw Leo Mefrank on April 26,1913, et the Selig
" home between 1 snd @olock ; that Prenk did not est mmiyx &ny dinner
and thet he went over to the sideboerd,ctood there Tor a few min-
) u_taa and left the house in ten minutes éf‘ber arrival, and made the
other statesment®m which he swore to in the trial of the case of
tim 3tate vee Leo M,Frank. He not only made these statements to
e ,one time, Wt many times. I heve read over the affidavits this day
8 igned by Messrg, .R.L.Craven snd Agnus llorrison, snd the same are
~—%rue ,wherdin they contain statements which purport to refer to
- those certain facts oom'ing within my knowledges I was &l present
; a{: the nolice station and hecrd whal occurred _there,.as testified
"$0 by Nr.Craven. After Albert MoKnight made the statement to lire

4@&%}3—, —and-before the—same- was—awom to,and= “bofoTo “snything—was—
made publio. I impressed upon Albert loKnight the importance of

. .telllng the_ truth, and T told him th&l.under no oiroumstances could

' he axpeot to get any rews.qu. or’ 'any money for what he sald he was ‘

. willing-.té awenr. (ﬁtha other hand I told him tria.t it would prob-
ably comse his wife, l:iinola. MoEnight, to lose l{aro Jjob and oouid '
on].y reault in varry and f and trouble to him, even-if what he maid wes

. true, my purp_p_sg being to see thet ﬁlere wag 1o improper influenceg

e e -

| -




o R 30N 1
visit: www.LeoFrank.org

-I - A - il W
¥t S aas ek 2L SR T T Y R » - a

operating on his mind in telling what he dide Albert Licknight is
' prqéant when I sigr; this sffidavit and has heard read over Lo him
the same before I signéd it, and Albert licKnight says that vherein
reforgnoe in this affidavit is made to him and what he said and did,
~the same 15 absolutely trues
ANGUS MORRISON, Swomn for ﬁe sStat ee I have been working for the

Beok & Gregg Hordware Compeny for fourteon years. I he.rd the
affidevit this day signed by R.L.Craven,divtated,and I have read

over and seen him sign that affidavit. In so far as the statements

in that affidevit refer to me, _they are absolutely true., I concesl -
od myself in B warehouse of the Beck & Gregg Herdware Company &b
the requestof Mr.Croven and for the purpose of hearing Albert o=

Knlght make a statement with reference to what he kneg wubout Lex Il

Wz olraven that he saw Leo Ill.'ronk between -one and two o'ﬂlooic on-
the Saturday that lery Phogan was killled, that Frank came home, that
he saw him through the looking glass,go into the dining room, that |
Frank did not eat anything, that he stepped over to the sideboard,
and thet FPronk left the house within ten minutes after he pot there.
I el80 heard him bell what Albert said his wife liinola told him
npout. what occurred betweamn lirs Jueile Frank,lr.frank's wife, and
lrs.%elig, Sunday morning at the brealkfast table. I then he:zrd
. Craven read over %o Albert ]rqunight whet Craven said he Rad writben
_out and Albert said it was tlke truth « I never thought of zny reward
don't want any reward. I knew the Soliocitor General well and I
happened to meet him casually one day sfter I had heard the u:fbr e~
.__Baid. conversation. I told him that I could give him en important bit
of JAnformtion,but that at that pﬁrticular time T was in & hurry.
A vreek ér ten days passed hefore the matter was again discussed,

then Stames md Camphell came. up and said ‘t;tu'h hr.Dorseg had sent

'bhem to see me. I deolined to talk to them until I had called lMr,
Doresey over the telephone, and he seid it wes all rigiit_nnd. I then

. took them down to Mr:Cravem end MoKnight. MoXnlght told the detect
ives exaotly the same thing he told Mr(reven.Both Steimes end.

et : W him thajp 1£ it waen' ﬁhe drufh-to say 80 MoXnight
; 9]_ then Bfgned the paper, which Oraven had read over to hime HoKnight.
ag ’

2
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AL/ e
me-r came haock to work after the newspaper published the repudiat-

.don 6f his ovidence dar W%W 'J, fq / %
. W, We BOYD, Sworn for the State. I know CeWeBurke. I run the Ter-
minal Re'ataurant. Albert MoRKnight was working in the restsurent
*in the capaai'l;y-as pot waﬂher: On the 15th day of 4April,1914,
Burke ocame to me end told me that MoXKnight wanted to- guite I did --
‘not Imow i&ol_fnieﬁt until Burke came and to;'.d me that he wanted to
- quite TLiehon and another men were with Buﬁ-{a et the time. Burke
tolked with MoXnight, I don't Jmow htw long, over in the colored
- oafe, I a&aumad that MeKnight wented to quit and I let him go,
' ATH_GROUND '
ALICE MARJORIE 170CORD, Sworn for the State (before Commissioner)

. ‘I-have been employed at the Pencil factory for chout Tive years,
I have recd the fourth ground in the extraordinury motion for new
trial, where I am quoted as saying "posit ively the hair on seid

_lathe was not the hair of Mary Phapsn and that the same was entirely
too- 11%1-: in eqlor end was not of Itha same t%tura s that,of Lory
Phagan;\The statement is not true cyvgpwebed. I did not say nosit-
ively that it was not her hair. I did not say anytling about the
texture of lary Pheran's hair or the differcnce in ithe texbture in

~ her hair end that founa on the lathe. I don't know whether there

was any difference. The heir :{’aund on the lathe, I scid 1ooked to

e lighipr, 'l:lmn lMary Phagan's ’bﬁ:
Rac bt i U & ﬂ% S e
- 7t QUND.

CHARLES PHILTIPS, JR, Sworn for the State.On or sbout March 6th,

191¢,_ I called at the tower for an interview with Leo H.Fl‘mk,

end ques'tioilad him gbout the cffidavit of ¥rs .Bthel Harris Miller. _
He disoussed the matter at length and in the course -of his conver-
safion F;uﬂ that sometime ufter the trigl o friend of his told him :

1 .
- ———that-Trsliller, formerly Mies Harris, sow him on the corner of ——-

Whitehall end Alebame Streets, on the 26th of Aprile. "The moment

—it—was m'art'ronad—bnw-;—srﬂr@nmm*“brm"wnm O OUr TOI0 6 neiad -

- over my mind endl T wemembored .th'at she bowed to me and that I

tipped my ha‘o. Although I-hed natur u:lly raoked my memoxy i for :
“evely hapneuing on uha'b ﬂay ~Ihad not ramns'ered geelng lMrs.Miller

untio the matter was mentiomd to me z,ct’tar the triel.When tla ma‘ctar

92 waa mmtionad “to me,however , I then mmanberad how alw wes ﬂ.nnaaea -
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and deseribed  her costume to my friend who gaid:'That's right,

~ she was weoring clothes of that kind.'"
. | gTH_GROUND
. MRS. CARRIR SHITY, Sworn for the State, On londay night,April 20,

1914, at cbout 10;00 o'clock I was .stan:] ing et a wéiner stend im-

. medietely in the rear of the Metropoliten Club bullding near the
corner of Jouth Forsyth and West Mitchell Streetss L man who had

~+ inbroduced himself to me,who had been pessing under the name of

Meddox end who vepresented himself Lo be a booln sgent anl seid he
wes at work getting up & book, 6uma riding by in an antomobile
whioh stopped in front of the entronce of the Metropolitan Cliub.
In this subomobi le therc were one or two obher men. I camot re-

" menber exectly,ut I think 'Ibhefre were two other men; gb any rute,
gome of Ghem got out of the aubtomobile and went into the éntrunce
of the Metropolitan Club and this nen Meddox ceme up to where I
wag. e _'_bought_ him a weiner. This is the men who seid to me thet
he was an agent und was getbing up a book on the Fram: cocee cnd
"$hat his commission.on fhe book would be $40,00-end he told ue
1£-1 wou'ld sign o eerbain peper which he brought to me, he would
give me one helf of his commissiion. I refusdd to sign the »aper.
I formerly worlked off and on three yeats for the It iondl Pencil
Company ond kiew leo Me'rank well. I was v ell aoquainted wit h his
generaly character wd reputation end I stcte that his elo racler
and wputation are md were prior to the murder of liary Phegen,bad.
_I have wead over my evidenco s given on the trial of Lea Mlfrunk

“ond say that 1sI1-e game 18 true. I wes present when twelve or fifteen
éirl_sr\-:era in the office of Solicitor General Hugh M.Dorsey in
the Kiwer “uilding,bhe dsy we were sworn in the cose wgeinst fl',ao
MeFrenkes Thls wes the . fir ;st ond only time thaet the Solloitor General |

_«._erer_tﬂlkeEL fi0_mes—o- Btat,_ﬂ_th ‘Lhe law ehly ﬂllOWd _certain
— -

ques tions to Te. aak@ﬂ and that there were cartain answera, one viay

or the other, to be given. He put the questions, viz,first "Are

. you soquainted with the general character mndx eputotion of Neo Iie
Prank?" If there were any presen’ who d1id nob-Binswer that “yg"l L,

b Ty 1tes orily oneor two,as certeinly -most-every one preaéng'they =3

vere, He then put the question,"Is thet oharacter good or bad?"

— U | ond the girls answered; jnolud 11g myself, thet Frank's characber

- = S — T e T iy - = z e = e
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. vias bade Soms . ime’ afber the_a trial of the case I was requested
by Miss Marie Karst to meet her for the purpose of going % & ©how
: on the 7th floorof the Grent Tulld ing. I went up there and there
_found this Béma_ Tellow Maddox who undertood to p.s.;; e 220400 %o
sign his offidevit, Miss llerie Kerst wes not present snd I did not
: get to vee her. There g onother man with llerie who undertood to
talk to me also aboktt the case. After telling the Solicitor Genmeral
. on this April 20,1914,about how I was gotten up into the Gram
Bullding,I went to tlre same olace in order 1o see whose office it
wase L £ind that the office they had “me go t1, in whic-h this
man Mudﬁox was seen by me, was the office of Rosser,Bragnlon,Slaton
&:'E?hillips, and the private office into.which I went wad vwiere I
saw this man liaddox wes-the office which has on the door thereolT
- the n_ano:"ﬁ;.Slaton".
JOHN Re BLACK, Sworn for the State. Aboutl 7 o'cloaiz,on ‘Li)ril 24,
"1014, I was stending at. thie comer of SePryor and liitohell S5ts.

-with Cede Iaom.when I.j.sa Carr ie Smith came out of tha .aouthem Tell

Telephone Exchange ani cane aoross Pryor )t and I.;r.Isom pointed
her out to me as being the& same ‘lady he had seen on April 20,1914,
at the weiner stand in the resr of the lietropolitan Club on For-

-_ syth St. asbout 10;00 o'clock Pelie, and I saw her stop aMlk-with
HedeGorner on this April 24,1914 there on Mitchell St. ébo_ut 7
o'glock, ail i:r.Iaomtoltl me that she had on the some dress that she

—had on  the nif,ht he saw her et the welner s tand. ¢

MRS LAGGIE NASH (Fformerly -Gr_j:t’fm_} » Sorn for the States I heve
read !over my ovidence &s given on the stand on the trial of the
oase of the State vselied lisfraonk. The same is true and absolutely .-
,oorreot. I am aocquainted with the general character snd remtati on

of Ian LI.FI‘BH]{. It g_bad an—c-lsa-—sequainied—writh—tho ponora

oharaoter ‘and reputaﬁion of Leov Mel'rank as to lasoiviousness,

" that 18 JlLB—I‘—G_J:&—'b—iOHﬂ with women. Thet -oharacter is bad. It is trua

" Ll .-
that during working hours,as stated in my evidence given on the ,

|
stand, I saw-Leo Mei'rank go inte ' the ledy’s dressing room with a !

2 ___'__"5fn_o:qpn_who_woricea-on--tlfa—-t £loors I-saw him go in there three or |
four times, sometimes in the eve ing erd mmetimes in the mornings |
| ’ ;

-()4_1-13 would 'a.tay in there as &ong as from 15 to 50 minutes, Co -far as -'
j.‘ Jenow thﬂ;m. \ma_nojandy elae in —thap room wibh I':mrﬂ:—ana this- wunz:.n
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- atb the- times I don't know, of course ,'f;hat Pronk and this woman
were doing inmthore,but—I do knéw that they were in that room which
~ Was pupposed To be used only by the girle as a dress room, and I
don"_h Imow of any business that loould have been carried on in theks
room by Frank end this women that wua‘ right end proper or oormeoted'
with the National Penoil Company's busi. esce The key to this room
j.-.wae. carried by the woman I saw go into this room vwith Leo Li.Franke.
It was her uniform pmcticé,a& soon 88 Lthe girls were dressed for
work and went to work,to look this room aml put the key in her
pockete T don't mow vhether Froank,wh'en he aml this women were in
- that room together,whether the door was locked or bolte;d. 'I never
B | Dbt IS :
did try to go in there when—hey—were in there,and so far as I lmow
" no one else tried to go in on thems I have read,myself grourls 8 md.
9 oi’ the extraordmmy motion a8 filed on behalf of Lo li.Frenk
: in 1;]1& Clerk's office of the Superior Court on the 16th day of April
1913, The o iginal paper is before me ab the time I sipgn this affi -
davit.” The stglements oontained in ground 8 are absolutely false
. in every partioular. I heve not made any affidavit to enyone with
reference to my evidence as given on the stands I have not mede
any statement to any person_aontrary to whet I swore on the stand
_ theevidenoce I gave on the stand is the truth in every parbicular,
and I here ani .now re~alf irm and re-assert the evidence a&s glven
~on the stend and I now say that Leo M Frank is a man of genersl
_ bad oh.araoter and r eputation,both penerally and in referem ¢ to
' his reletions with women. I merely kne\:: Hewey Hevell, I never talks

ed with her in my life except the day she was up in The office of

the #Holicitor General,Hugh l.Dorsey,and she then and there vol~
- unterily t0ld me what she was going to swear on the stend. She told

" m@ shé_wﬁa_going to swear exectly what she did sweur, I did nok

U RppY0BON T 0F BUEEest anything 4t 8ll to her with reference to

' the evidenco tha t mhwe swore. Dewey Hewell told me she had seen

Prank talking to Mary Phagan and hed heard Frank call her “Mery"s—

| Dewey HewelX also told 'me that she saw Frank one fime on the 4th :
@ :t’loor of %he Hatioml I’enoil company'a place oi’ busginess, with 1113‘

ame avound a_ woman,off in a durk pluae nesr 't:lm atairway. She said

phe didn't know who thie woman was, but she got a good 1ook at
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I*i‘rank-&nd—im-aw—thwb—'he was ‘“'m. I didn't pay mici: 31;3111;10:1 to

 what tho girl had to say. I talked bo Solioibor Genorsl Hugh He

. Dar sey in the presenwe of lir.lass Roaaer,city detective. The day

.I went on the stend Mr.Dorsey deme. inte the room in his office

- where &ll of the girls were assembled,inolud ing liiss lNellie ’.700{1;
MreDorsey stated thet the time hed now some when the State would
~introduce evidence with reference to Leo LI.Frank&a genersl charact-
or, He sald he had been over and had talﬁgghtoof)us separately,about

“the evidence we were going to give, am now he wanted to tulk to
us 38 together, wd seo kf—ev&rfbﬂaw——understood_exactly whd questions
would be asked. lireDorsey told us he only wanted the truth and

; nothing but the truth. He ti_lso‘ sald that 1f we were not going to
swear as we had told @wwer would swear that he wanted ug to say so

then and there in omer that he might be saved and time am trouble
— of putting the witnesses on the stande He then soid,I will now ask |

tthe question am I will teke each of you one st time,I want you
to pay strict attention snd glve the answer that is the truth and
that you exppot to give on the stanl. He then said"Are you aoquaint-
ed with the general character and reputetion of Leo l.Frank" aml put
that question to each one of the girle who were present., Among
others was Miss Ilellie iood, ard she stated yes,and he tlen went to
_ ',%i%/oi the others with this question and ell of them sn swered yes.
lir Dorsey then said"is that sharaoter good or bad" and went first
~Tor the answer to that quaa‘t‘.ion todlss Wood and she seid it was
‘bad, Eoch and a‘Ll of the girls present in that room steted that the
character of Leo il.Jrank was bud. AL no time aia the Solicitor
General ever tell the witnesses to @nswer off sharp and quicke He
4id say that the aswer was first yes or no, as to whether Led 1. ‘
Frakk's gen-ral character was .bad, eand he did tell us_that—it was”
not what we knew personally-about F'rank‘,ﬁut what was generally saii
_of him by other people. Some of the girls were frightened at the

_1dea of going into the ocourt room, Je - Viere usaurad hy Solicitox

3 Dorsey “that there need be no fear anﬁ that it would not probably

take very long. Dewey Hewell was not present when &1l theseother

glrlswere heing talked to by the bolicit or General at his offioe |
_ . in the Kiger Puilding. The uonvermtion I had with Dewey }'ﬁmall
.. ocourred efter the Solicitor General had & telk with the obher
girls ond left, It is absolutely false %n every partioulsr that I .

i : i :
9() . coached Dewey Hewell, or that I suid " we will go over 1t sgain go

—_—
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" bad: ocheractor. This wae the genersl telk-among the glrls in the
i’aqtory; I hoerd the employees in the factory telk frequently

~about Frank being dattentive to :tpe_'r.'_omc'n working' the faotory,
whose reputot lon were bad, end I have seen myself Frank spend o
great deal of his time with this woman whose re'gu'u tion was bade I
don't lmow myself that enybthing wrong every ocourred belween them,
but I do know that he devoted a grect desl, qi’ his time talkinz to
her than was necessary and that it was gederally understood umo-n{.;
the girls in the faotory thab- Prenk'edidn't have the best repubat-
ion end that his uhm‘uc‘bc'r Wwas bad, I found in the office of
the Solieitor General,ilugh ll.Dorsey, on this :.Tond.-;_r,r,‘,g;\il 20,1914,
a young lady. .I looked et her and thought I recognized her face,
though I could not ¢all her name. I was cflerwards informed tlut
this was Iiiss Ruth Robinson and I knew thut I never tulked to liiss
(Juth Robinson a moment in wy life, either at the off ice of the
Solicitor Generzl or wnyuhere else on ecrthe. .ind if Dewey Hewell
ever tallked to.ﬁether,I don't know mything cbout it ond If Ruth

- Robinson heard what Dewey Hewell said to me I den't lmow enything
about 1%, but everylhing thet wus ever ssid to me Ly Dewey evell
or 1\:,-_]59":0:,; Hevell to me vwseaald in the room where there were
other people who could heve heard -4t 1f they hed wished to‘. some~
time recent 1y two men one of whom was ieWeRogers,end the other
being,as I have been informed,the detective W.J.Bums,ceme to see
me with reference to my evidence. I‘iogers ad Bums tried to talk to

me ehout my evidence. I told them emphatically that if ¢ hey were to

come to me in & hundred-yesrs-from now thet I would still be the

< Say (ha. :
geme ,becmuse it was the #huth. T wes very entlmsisstle in letting

A

__this man Tiﬁrns, know that I didn't intend tc waste any time going

over with than evidence which I hed given onl which westhe truth.

" Dhis wes the only enthsiasm I ever remember to have shown in

® nnection with this ocse. These men disputedy ih the 1ittle time

B

they talked to me,my word amd saidl theg supposed liss Groce Hicks
~ knews where llexy Phepgan worked. Rogers then said "oome on laj;rs go
. we can't got anything from kxr" and I s2id "I em tired of _'your

company and wish you.woﬁld go on for I don't 1ike to be called &

9'7 plory. Among ot her thinge, one of these men ,1'g§x:e‘sentiz_1_g themselvep

—
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to be Burns detectives, asked me 1f there wus anybody else besid: s
__“_nu,vaelf that I knew who had sem{I-‘rank go into the dressing room with
with women. I stated thet my- recolleotion was that 17dss liyrtio R
Cato saw 'th}.s ocoure They then asked me where liiss Ceto worked
and I t0ld them she worked, Ji.H.Cone's drughtore und I edded, "you
go there to see her and you will get the same dose you got here,"

He Ao GARNER, Sworn for the States  About 7;00 o'clock p.me on
April-24,1914 T was-stending &t the corner of ldtchell aml South
Pryor Sts. when lies Carrie Smith came soross the s treet frem the
Soufthern Bell Telephone'Exolmnge, md she stopped and tallted with
me a few minutes, this being the same Miss Carrie Smith whHo testi~
Tled 6t the original trial of the above ca e, but who was at th 4

time or sometinie since hes married o man named Benton.

Co Ae ISOM, Sworn for—tlhe States ~ On liondaey,April 20,1914, ghout
Ro o'ocloak,Pelis @ oould not say who'l;hér it was twenty or thirty
minutes before or «ter,but about that time. I know thet it was
previous to 11 o'clock because we had to be at 33 Forsyth Street

- before 11 o'elock and we got there with the mtomobile before 11

o'clocls On the date and at the time steted I was sitting in this
cutomob ile referred to in fTront of the jfetropolitan Club, on

South Forsyth Street, In Ghhs ov.tomobile was Jimmie Wrenn. Jimnie

" has been working for Burke, who is employed in the office _of LeZoe E

osser gn the Frank case,for the last atvemigmﬁ_nﬂls Pred Linn

was &lse in the automobile. 7o were going Torth on South Porsyth

Ste ond wo passed the entrence of the letropolitan Club which was
on the West side of South Forsylh Btreet at the cornerof West iliteh-
elle. Ve passed beyond a weiner stam next to the letropolitan Club.
..owe vassed 1t,I first noticed a girl, my attention being attracted
,..1;0 her by Linn saying to Jj.ﬁamie Wrenn, "yonder she is J:meie". She
had on & 11[;111: blue dress, blue haii. Af&er The ut_;_tt_)mobile atoppea

-'Linn gave Wrenn & nlclr.le and Wremn went up to the wainer i}ﬁd. He

- WaR the only -nman who went up to the weiner ‘stend, end the girl de-

soribed wuas the only girl present. I did not aaa-them spea.k ,because
- Tiinn aﬁggested that wo stend in the steirway es g city polioceman
,ves a‘_k_xinim,,gom_lj._ng up juat than. e were in t;he g talrcage -entrance

, about & minute when Jimsle Wrenn came up eating a weiner. I pointed

‘bhia girl out "to deteotive Blad:s on-l"ri' day, April 24,1914, Sho cmme

T ou% of the southern ball 'aelophone exohenge ,. and I uuwher tolk o
| fow mmutag 'nl'bh m.'oﬂol,-
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RUTH ROBERTSON, Sworn for the State. I worked at the National

Peneill Company for three yerrs and was working there d-ring the
year 1912,up until the middle of April,1913, jwt & fevﬁ weeks
before livry Phagan was kilkd., I have kmovn Mory Phegan ever since
- she has been & very little girl,haying Jmown her Cobb Cpunty,
Waony Mreas O WM- ‘
where we both 11?3&;\1 knew Leo M.Fronks I hove had resd~to me the
evidence that I gave on the trial of the case of the State vs.
Lea Meirank., Every word of it is ebBolutely true. I did swe
Prank ot lary's maohiale,‘!:a],}:ing to Mery and I Heard Prunk call
_her "Maxry"s I heerd it many ¥imes. Frenk wes el "llury's machine &
great deal more them there was eny need for him to be there. lMery
had worked ot the.Pencll Company & good long time and understood
er business,and did not have my need for anybody to be thereat
and the time Frank Bpen‘l: at lary sMoechine was not
» er machine showing her anything/hecsuse lary needednhm iy unfnody
o show her how ta operate the scme or how to do her work. I have
seen Frank po to llary's mechine three snd four times a day. Somo~
times he wonld remain s long a8 fifteen or twenty minutes, Frank
did not very often pay any attention 5o the work heing done by tI;e
other girls on that fl(lzno;_,‘ o.thar then lery, I have seen Framic,in
showing Mary about hex work,btake hold of her hends and hold them,
Tor awhile I did the same vork _oxa}ctly that ey d'ide. It wes
. simple end ecsy &s it could be. Frank's visits to llury eml talks
with her snd assistance given her beoan; more frequent and more
constant during the time that I noticed them which wes from about
some time'c}uring the summer or fall of 1912,mné moxsiant continued
until the time I left there. I h:ve foregotten the exact date, but
the very leat day that I worked at the Nutional Pencil Company's

place of business I saw Frenk telking to Murfe I Herrd him ceall

“her Mary. I have read ground 9 of the exbraordinsry motion for

new trial of Teo M.ronk,as filed in the clerk's office on the

16th day of Aptil 1914. I have just this ‘minutes been intro uco

%o a lady who goes by 1,‘he ngme of Mre .Huggie.ﬂuah_anﬁ_l.ho gays thsb
' ahe was lles lmggie Griffin. Iiss I.Laggie Griffin when she cam
| ihto the-room sbated thut ﬂhe di@ not kmow my name. he Lﬁﬁught

efter looking at mo she had probably gseeorn-me but she was not poai-

_ t4ve sbout that . Sho denied in my prosence tat sho hed ever bache -
9{) ed me ox tolked to me shout. the Frank ocosc or my evidenc e on. _ﬁhg_:_ ¥
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Frank case. I oen positively state that I do goﬁ‘i‘emm‘ﬁer ever
having semi’ Mide GELfEn wmd I 41l nok'Muow her nene, amd ocertain
it is thet she never telked to me in her 1ife or undertook to eoach
me about what I should say. It is not true thot i:uggia Criffin
;%G—Dexmy—llawell .laft: the lerge room referred to in Frank's mot ion
two or three times togetheor and r eturned together,and it is not
true that I heurd Dewey Hewell say repeatedly thet she was efraid
she would forget uil Muggle had told her to say when she went into
the courthouse, avd it is mot frue that I heard Miss Crif’in or any
boly else soy that she did not lmow where Jfory Thegen worked and

that she did not lmow her name. It is not true th:ct Dewey Hewell

sald that she was rehearsed in her part by lleggle Griffin in eny
room, enywhere at any time. On the other hand I never hectrd Devey
Hewell say anything @bout Prank one way or the other at cny time.
It is true that.I was taken by Buss. Rosser to the office of Sol-
icitor General Hugh M.Dorsey on the very dey that I testified in
the case. I never saw or tolked to Solicitor Genercl Dorsey mbouh
this oase until the day I went oﬁ the stand. I never ‘t:ﬁlked wi th
Detective Buss Josser chout this matter until the dey I went on
the stend., I d4id talk to o great many people immedintely tfler leury
Phozen*was mrdered about what I knew nbout Frenk's imowing Mery
Phasan ,ond among ot hers I talked %o my father,who lives in Cobb
.Cou111:,y, about it and I told him exactly whrt I told on the stand.
I have never made any affidavit for anybody till this time vl I -
have never stotéd to enybody the things that are sel out in this
extraordinery motion in paragraph 9. It is shsolutely false that
~the solici tor told me thet I Jnew something rag;qﬁs;ﬁ,ha _churae‘ber-
of Tieo MeFranke The solic itor asked me questions sbout whot I Imew
ebout FPrank's cherscter. I stated Lo the solicitor general that I
=T waa “soquainted wilh the general character and Teputction oT Leo r.-

Lk V-

- I‘mnk and thet that oharaoter was bad. The solioitor stated that

charpoter and thet he would not esk me those qu e'-;tlons yJhut that he
would only gsk me questions with reference to Fraak's ]Lnowing and

: being uoquaintod with_hhr.x_ihﬁ_wn_._u_ih&_ﬂﬂliﬁtor or eo_;naal Lor -

- Frank had seen :Eit: to agl me about Franlk's genersl character

¥ on the btmd I woultl have tolﬂ them as T state In this zLL’fidmrit

-' thut lis cha‘rauter Was, bad. It iEI abaolutely .I’alsa tlm‘t. tl.‘o
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solicitor insulted me e Tha so}icitor genercl never supgested or
int imated in any way thaet I had had semual intercourse with the
Idefenaant in his of:l:ioe or any oter place in his factory, or thet

" bo mew the location of eny room or that he knew of other girls

"~ having been in the room wit_h hime The solicitor general merely
usked me about whet I hudﬁmard other people say chout Leo l.Frenk's
generdl character and I never even told him until toduy,;;pril 20,
1914 about any eonduct on the part of FPrank towerd me in his o2fico.
I have today,hormve_r,told the solicitor general ahout what I con~
gidered en improper pmposal on ‘-Jlle.lﬂ rt of Leo lMeFrank to mee In

* other woxds,the said Leo l.rank undertook to give me seven dollors

___.__ahmhe kncr I wes not entitled to the sazid money and he endezvored

to arrenge & meeting with me sometine the next wedr. This occurred
in his office in the precence of _other people and I fully nnder-
stood whet Prank meante. I do not Jmow who the people were in
Prank's offioce &t that time,but he haed there three pgirls. I never
had a private conversatl ion with the golicitor general in iy life.
There were always other people present. He never used tuny insult-~
ing languege to me and 1t is absolutely untrue as stated in the
motion for a new trisl that he said anything that was impropers,
It is sbsolutely untrve thot I vas aver in any room with twelve or
"J:‘iftee-l other womey, a1l witnesses in the Frawk ccse,ot the som
time lr.Dorsey was there. The only time I was in any roonm with 12
or 15 witnesses in the Frenk anse ﬁue in the courthouse amcross the
street Lfrom lir.Dorsey's oi?f_j_oe in the Kiser Puilding anl while 1T,

. Darsey wes in the trial of the case in tho court—room: I Jmow
Carrie Smith;but—T never tulked to her in !-Zr.Dor_Be;r's office ox
eloewheres The dey I was sworn was the only time I saw lir.Dorsey.

I lmow lNybtle Cato,but I was not in any room with her. It 1s ob-

—Bolutely Tulse Ghat the mediitr solioitor generel told me Lo cngvier
questions right off sharp. 411 the allegeations with reference 40

ivhat Nap: le Gri:&fin did or seid in the room with twelve of fifteen

other girls,as.stated in Preml's extraord inary motion Tor a new

triel are sbsolutely fulau , B0 Tar as 1,110,/ refer to me.

o V.o . T, 'IOB]‘E'{TSOH, -“vmm J.’or —the—S‘ﬁﬂtﬂ. - -——I 6roppec‘l in—of-my- tm‘n —
aceoxd %o the office of Mugh MeDorsey,solicitor General ,~while he
10[ wes tal]ring to my devghter, Mies Ruth Robertson sbout the evidence

" whioh efie gave in The Brank 1;:'1:;.1-.‘:32 Wes progent b ~the diotation .
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of her afﬁ:iavit. ‘Direotly alftor the mwder, lnowing th ot ny
deughter had been w_or]_cins ab the pencil Esompany's place of busin-
eés,I talked to hor shout the seme end she then told me exactly whet
ghe said on the ﬁtam, nemely that Les MJ'renlk knew llary Phogen,
that he cd led her "Mory" and that he spent a good dea?rﬁgre/thm
was necessar,fr at Mary's mechine telking to her. 8he also told me
thet this man Teo MJFrenk,was & man of general bad chzracter,

though she did not {.( 'Ll me 04" ‘Llna 1ncidant \.i{.h reference to Frmi's

tryirs to pive her seven ﬁoll;.fs aml arrune for hel t1 ses him the ,
next week, untll she told it todey in the office of the solicitor
generel ,as set out in her affidavit which she signed and which I

hove seens I did not !mow thet she would be « witnest in The ocase,.

B __and I ﬁi(_l not kmow thot she had been & witness in the cese nntil I
gsoew 1t in the paper.
RUTH. ROBERTS0M, Sworn for the State. I made mo affid »vik in con-

nection \.ri ‘bil this case, oxocpt the effidavits that I male in lire

Dorsey's office. I hove made no affidevit such ve the one nhlch is

get out in the extraordinury nmotion for new 1;1'10.1, in which 1% 1is
represented thet I !'.uﬁc nede o grert many stetements. I huve had
exhibited to me by detecotive Bass Rosser, what purpot® to have been
an original affidmvit and I have carefully examined the sigaature,
————and—I-swear—positivelythat same—ig-not my signeture thereto and

S thet same is o foregery. _

Se I;.‘Zios:sER, sworn for the States I am & odty detective. At the
direction of Stliciter ﬁeneral- Dorsey,I proocured from EEOn.S'tiioa
Hopkins, one of lir.f'reak"s atbtorneys, the original effiduvit offer-
ed by Mr Jremk upon & hevring of the extruordimlry motion for a

ner trial of iiiss Ruth Roheltson. I 1mme(11at ely cauiod same to

| O o hias Robertson and exhibited same to her und ahe osrefully examined

the si[;nzture %o Bﬂll’lb—,——al’lﬂ. sald affiduavit is the one referred to

1 =T jn—theooho - B i+ . zhich T have reads

LRS . MAMIE EDMUNIS (formerly Memle. Kitchens) Sworan for the 3tetes
. “Attached,marked Bxhibit "Al is the entire ovidence, questions and —

srewers,chief exemination snd oross examinatiion,which I gave on

the twriel of the cuse egainet Leo Li.I'ranlke I have road _over this

- gl ovlﬂanoa oarc:mll;,r ann nov sﬁate the.'b ewery wcml o] tgstj.fiea o< | =

10? "by me. 18 tmo and tb.o.t the attaohad exhibit A 18 @ £ull, complete

s T, - . o gl = G p o
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and true report of the ‘evidence which I gave-on that trigl. Somo
time. recentiy,O.WoBurke,representing himself to be & detective '
‘roproserting Leo Merenk and from the office of Liekios ser, called
on.ﬁle -ut t-h-e penoil' company's place of tusiness. Burke pald me Lor
_the time I lost in teltking to him about this case. MHes&id that
"MreRosser . sald you hod an honest Jlooking face,end thot he vanted
me _t; come dovn and have & tolk with-you, and he told me %o ask
Jou (uestions concerning Fronk's chorecter," and he bBgen asling
questiongs about had I ever seen lir Jronk actin* in a, i‘amiliar vey
R -'ith_‘bhe {,_11'2; or_tav;r ae;n_h_ir_n la_,/_hiﬂ hand _om any ;&n‘d_had- I ever
seen any lady in E{ra:nk'a office « I don't remernber just in what way
—~  he put that, but of course ho m;aa_n_t_ through harm. I told him no, on- |

ly & stenogravher, wmd he asled me weas. she comluctmg herself in a '

111(1311];\?&}, ond I seld "Yes,she was writing on her typewriter."
I told him I hed been downstelrs but very Ffew times during work hours
and thet I had never secn Iir.Frank gcting in my way famniliar w ith

: cny of the ladies. He aulways went through the shop in a hus inesslike
way end I never seen him luugh bytvery few times.Then he usked e
-1f I thought lire.Prank meant any herm by coming to the d ressing roome. -~
~I told him I did. He s ys Why? I scid, beceuse when lir.Frakk cone
to the door mnd scen that we were pmrtially dressed,I think it would

have been as little as he eould have done to have said "excuse me
e .

i ——  ladies" unﬂ welked oway. Ie stood there end laughed or grimned.
" Idon't ]mou when a Jew s langhing or grinning,™t he steod there
‘ard ‘meke no af:ﬂort "to move. When he come to the door he sa id: "Wh&t
! ‘ is the matter girls ;haiq-en'ﬁ you got my work? and he just kept stani-
I : ' ing there and didn't make no efiforl to move wuntil lilss Juckson
“paid '"We are dressing,blame it' ‘nd then he shut the door ond dis-

appeared. He Bui& "well would you have e qa.n hun&‘ on thﬂt oonvmt-

iR ed and hung?" I auid “oer'l:ainly not I am not that unreasonuble but

. 11 do.t hink he meant haan, end I think & men could sot the gentleman "

" mmm%mmvnt'mmﬁ a Lady he ought
to treat hor ‘with i‘espaet." He gaid,"Well I don't look at 1t like you

& ~ ‘do.You st ‘oonsider Mr.]}‘r_amk ls & bhuginess men end many of thesﬁ_____h

thinga he don't pay ey a’cten-tion to, like a man like i1 would. I would
thin.'l: of those things ‘but a busineaamm gomet imes n?orgata 1 hese

‘bhinga." I aaid "I don' nae wby he should, nhen_h&-etooa_thepe;;_.._ ,
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long enough to tbj.nk wha‘b to do and-what to say? DBurke was writing

. this all dmm ag” we mre talking and. vhen we fihished, he got the
stenographar of the NWational Pamcilfg;npany to write out what was
sald/ The paper wes not written in my prasenee. I vient upstairs
vwhile they were preporing 1t. Ile then sent for me to come buck to
glign 1t T dd mot read the paper thet I signeds I don't think
there was anybody in the room. Afterwards Burke came to see me al

'my‘ home and asked mo to sign another pa.pbr. Burke represented thut

the new mper which I sigmd a8 a:—ca.ctly lik(_a the other one,except

 that the new paper he.d on it "Extraordinery lotion for new trial",
I took Burke's woxd &s to what these papers oconteined. I did not
~ tell Burke enything different to what I have set out sbove, and

if he has anything-in either one of these papers other han vwhat I

have stated,then sanld Burke has misled me and mis_represented the
Tacts to me.Frank did not knock at the door, and gave no inimetion
that he was comlng in. It is true that lir .Rosser when he telked
to me about Leo M.Frank,askedme :fully with reference to what I knew
concerning sail Trank's character end his wrelation with women,
cnd of coursé that line of questioning was caloulated (o be embarr-
assing ,but the deportment ,bearing and maﬁner of the ssid Rosser was
- pentlemanly in every respect,and he only asked such questions &s
were necessary Lo get &t the truth. I refer to the detective Bass

Hosser,
(ExBibit "A"Farorred to in the above is ss follows)

MISS MAMIE KITCHENS, Sworn for the 2tate in Rebuttal, testified
' —as Tollows: - - DIRRCT EXAMITATION BY THE SOLICGITOR GENERAL,
i Qe What is your name? A. Mamie Kilchens.
Qe Where did you work Ifiss Mamie? A. Notlonal Peneil Company
QeHow long hed you been woﬁ{ing there? Ao It will be two years
this coming October. -
i Q+Two yeors this ooming‘oatobar,whﬂt floor do you work on? iA.Fourth.
Qe Where are you working now?-A,—L an working on the pihwgi.ng table =
for lr.Joe Stelkere i, o A 5
G Ouwnttioe et ———— . — ~————
TR Qe For the National Pencil Company? A. Yes ai:rr p
Qe How longI mean where were you yesterday, the day before and
the doy before thatf A I was ot the Pencil E‘hcﬁory yaatarday and -
the day befores.
Q. And the day before; now, have you been sworn in this ‘case: ‘by
- the defense, have you been put on that stend?-A. o sir.
Qe By the defense?® A. o slr.
Q. Do “you hmow of any other lady or 1 adica now work on _tha*t :L’],por__
A that have not? A¢ YeB BE®s - :
T ~Qe WnO? A, WIS Jones end Mise Howell. .
Qe They have not been; are you able to recall any others, . .that wouxk
on thet 4th £loor tha‘b have not been? As llo slx, I don't haliave I dpe
104 Q. ‘Mips Mamle, do you or not remember an incident  fivet LT will -
ask you 1f you are ncquainted with the general oharaeter of Leo- I.I.
- Brank?-A; 1013.1——1— oy Hrfraplc-when—T-goe hime | '

e e ——— —. o 5 . : .. —: —-—I " -‘——“——-- I-‘;_;
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Qe I Inow, but are you aoquainted with his pgoneral charaoter,
what is generally said about what has been seld cbout him? A. I
can't express my opinion of his general character?
Q. Just answer yes or no? A. Yes sir,. :
. R Woll,ls that good orhad? A. I oen't express my opinion of his
" charaocter from hecrsey. :
Q. All rightie. that is wheat we want - from heersay, up to april
26,1913, just whllt people mag said before the Phagen girl was killed .
‘Phat heersay is all you can given under the Judge's ruling? A. Vell
I will tell you @l1 I cen say--
The Court: Don't fell what you have .he:trd, just tell
whether oz 1ot you have heard anything.
Qe I won't press the point. I want to ask you if you lnew liiss Irene
Jaokson? L. I oertainly do. )
Q@+ D0 you Imow Miss Mayfield? A. I do
Q. Were you or not ever mesent in the dressing room of %he lodies
on the fourth floor, when 1liss Irene Jockson was present wnd when
lllss lMgyldel was prosent ,when any or both of these young ladies
were peartially undressed, and Tea 1l,Jrailk came in that dressing roome —
Le I was in the dressing—room-with Miss Jiockson when she was undressed
Qe as undressed? L. Yos 5ire .
Qe Did or not Tieo M¢Frenk come in there? A. He came to the door and
opened 1%, and stuok his head inside of the door.
Qe Stuck his hesd inside of tie door, did he or not knoek? i. e
did not Imock,
Qe He did not knoeck; what, if onything was sald -~ when he daid thet,
~or whot did he do when he Stuck his hesd in? i. Te just stood there
end grimmed or lenghed, I don't I-now which.,
Qe What was seid to him by anybody in thet room when e aid th-49?
4e Illss Juokson -~ he stood there Tor & few minutes longer, I sup~
Dose,then she thought he ought 4o, snd she said, "Jell, weare dress-
ing,blame it," end then he shut the door.
' CROSS REXAMIN.TIOL by Mr.Rosser.
QeDidn't he sk you if Jou 2irls didn'f have sy woxc to do? LeYes sir
QeHe put his heed in,snd’'didan't he gay,"Haven't you rirls ot woxrk
to do? 4. He didn't say it that VOY o
de 07 course,he Adidn'’t cgy 1t 1like I do,but he osked you i-f you
didn't hove any worlt to do? A. Yos sir.,
Js Thet wes the only time youw were ever in the room when he triecd
Yo come in, that ig the fact, isn't it, eud he never said anyt hing
but that? Ae I didn't unde stend the question. ’
QoI didn't think you a id; well now, you were in %“here that day, liiss
Eitohens? As I was in there with 1'isa Jacks on,.
Qe Who else was in thore? A. Well liiss Ethel Stewart, was in there
part of the time. 4
Qe Just you three? A, Just us three, . :
Qo vhet time of day was 149 A. vell, I con't state the exact time,
wos in the aftérnoons '
Jell, wes it during bus iness hours? de Jos sir.”
Dur Z1g business hours? A, Yes sir » Ve Were dismissed from work,
didn't have any. , ik '
You dian't have my work to do “ heb day? Ae 0o siv.
4nd you were all junt resting ir. the dressing room. 4. Jucd vhat 2
Q+«You were in the dressing room becsause the wo vk hed been dismissed?
Ao Nomsir, ve were in { here dress Ing to leave, '
Qe Dressing to leave? Ae. Yes sir.
Qe WWho had dismissed you that you wouldn't have any work to do?
J’i.‘ LIT. Joe Stelker. N
Q¢ MreSbelker,and thet is all he 8aid, he ssked you if you girls
~didn't have sny work to do? Ae Thet 4§ all he goid, = -
. ___QQLZI_QL.;LQJLM,H&M—?H-@*WF#EHH*‘E}TMQ-my vork-to-do? 4. Yes sir,
. — = QO Aren't you mistaken,ies Jones has been down here and testified,
' hesn't ghe? A+ I'have only got her work for it,she told me she had nots
R. A8 o matter of faot,I am asking you if you Inow? A, I donliItmows——
[ ‘berore this munler took Plgle? Ae Yes sir
-'liss Jones worked there before T ever went therae” -
Qe Did Mies Howell work there? A. INo sir,lliss Howell worked there
when the mrder was conmitted,I think, in faot I know she t0ld me,
Bhe did,but I don't Imow Just exaotly,I was off Pfrom the factoxy
four monthe, T quit in Pebruary, and never went back untilt =
Qs I am going to ask you a ‘ques tion,Miss Howell has been on the
stand, hesn't she? A. She Bays she hes not.
Qe I %hink Bhe ig mi_stalmn. I am going to ask you the question thet
Wﬁﬁflefgkpd &ll of those ledies that worked on the 4th floop;. 1 -

s




AU | ROR
visit: www.LeoFrank.org

'f'_

am going to ask you were you ever in Mr.Frank's office, meet him
there between the widdle of June amd the 1st Saturday in Jumery
of this year, inelusive, if you ever met him there Por any immbral
purpose? A« I never met him therefor anything except to get the
money. But of my time,"

11TH GROUND.

— MISS MARIE KARST, Sworn for the State. Attached is a copy of the

examination in-chief and the cross examinetion which I gave on the
trial of the case of the 3tate vs. TLeo Mef'renks Every word of this
testimony atbached end set out in Exhibit "A" is true and correct.
While I didlnot understand the meaning of the word "leselvioueness™
e I did understand and do understand the meaning of this lenguage,

P —vizy "his attitule Goward _Eglznﬁ women" and -inluﬁswerin{; the quest-
ion I zave my answer based on the vords referred to. I now state
again that I am aoquainted with Teo I Frailk and was prior to April
26,1913, andi I was aoquainted with his general charsoter, The

g_-,uuu:r.'ui-"'cll“éi\‘r";&_tl_‘ﬁéi"_ of Tieo M Frank was bad, The character of Leo li.

Frank in respeot to his relations with women was bad, I now under-
- 8tand the meaning of tﬁe vord "lesoiviousness" and Leo IleFrank's
charaoter for 1.L_mciviousneas was bad. I héve seen Teo M,Frank in
. The factary :[’requen}'ly- telking to women. He usually talked with
women in the factory who bore bhad reputetionss I never saw lir.
Prank stand and chat with women of good reputation lie he did with
those whose reputation and chsracter were bade 7hen I was interview-
ed by the Solicitor General,he explained to'me vhat the quertions
loid down by the law with reference %o showing;_a man's bad charsaot-
er weré,and he steled to me that I must eanswer -or.le of the questions
which he asked aithorwyea or 1no. The Solicitor Genersl did not tell
me vhat Prank's general charecter was,but I told him that his
charaoter was bad, just oxactly ae T swore it in open court _wi!in———.
on the stand and exemined. I did not, if I over stated in any affi-
davit that the Solicitor said he wanted me to answer quections right
°ff_'_3£\5_‘ﬂ’ﬂ-__@-_i'f{k'rfm'_ﬁ!efZ‘E.ﬁi‘{.ﬁ:ji_é:__fdl'd-'me vhat-to-mswer, gl—I-413—

not mean that he ‘told me to snswer them gharp and quick, except in'

the—sense—thet—the SoTIortoT told me that the answer Go one of Gle

~questions. had to he yes or no,apdl nothing olsee It is true ‘shg.t the !

Solicitoxr General did not usge the word "lasolviousness" in 4l king

~~ tome in his offi0e prAor 0 golng on the stend, ut the Solioitor |

a ! ) =7
: 10[) Goneral did talk to me in plain languege about Frank's reputation 3

ag ~t0 women. = i e S O S
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I have given an affidavit to one C.W.Burke, snd some man represent-
ing himsel? to be i\ Burne men. I 4id not put in that affidavit -
or authorize these men to put in that affidavit anything oontrediot-
ing}:ny way the evidence that I gave on the stand,snd if any ‘
peper whioh they have purports to l}ave ohenged the evidence that
I gave on the stand,it is a faelse paper and not authorized by ma.
Burke wrote -out a peper in my presence himself, and had me sign
" 1t. I 44 not myself read the paper, but some man claiming to be
a Notary Publio,I have forgotten his name, professed to read the
vaper to me, I 4id not, ,when { signed the paper, hold up my hand
and teke any oath, but merely signed my name, though the man who
said he was & Novary Publio, sfked me if what he read me was true.
— (Exhibit "A" referred to above is as follows:).

"MISS MARIE EARST, Swoin for the State in rebuttal.
Direct Exemination by the Solicitor General. ———=
Q. Miss Esrst, did you ever work &t the National Pencil Compeny?
A, Yem Birx,
Qs When? A, About twopesrs ago.
Qe Two years ago; what floor did you work on? As I worked on the
seoond floor.
Qs Second floor; are you or not acquainted with Leo M. Frank?
A, Yes Bir, I am,
B. You are; are you acquainted with his general ocharacter prior to
April 26 1915? Ao Yoo sir, —
Q. Is that oharacter good or bad? A. Bad.
Qs Bud; nowo Miss EKsrst, I will ask you if you are aoquainted with
hias general character for lasciviedsness, that 1s his attitude —
towards girls and women? A, Yes sir,
.Qe Is that oharaoter good or bad? A. Bad,
Y examination by Mr.Rosser.
Qe Where do you now? A. I work for Nymnally & MoRae.
Q% Funnelly & MoRae; where do you live now? A. I live at 195 Kelly

Qe 1956 Kelly? A o Yes six.

Qe You worked therein 1910 two monthe? A, Worked?

Qe Two years ago you workeld at the National Penocil raotory two
months. A. No, I worked 18 months there.

Qe Eightedn monthe? Ae Yes six, » B

MARIE KARST, Sworn for the State, On Last Saturday, April 18, °
I signed an effidavit diotateld in the office of the Soliocitor Gem-

eral. I 414 not at that time meke any mention of the matters re~
ferred to in this affideavit with reference to Mise Uarrie Smith. I
—was only aeked about that lest night end thls morning in the office
of the Soliéiter General. Soon after the teinl of the case,Lemuie -
—Quinn,Toremen—in-the-Nebional-Peneil-Company's plave of business
phoned me, Lemnie t0old me to meet him ot & certain time and
place, viz, at Fun-ally's soross from the Piedmont Hotel. I met
him there,as per his request. He told me that Frank's side had
" goten hold of that sorape at the ‘peneil :!aotor,y about ﬂr!.nkl}ﬁ

]07 f I would se Burke sad give his a sbatenent thet he oould keep
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ey this out of ocfur_t. but unlese I did,they would bring it up

in oourt sgainst mo,ml I t0ld Lemmie that he was the foreman
there and w§ ought to know whether we got drunk or not,and he ssid
he didn't know anything ebout it. We went out there and 8 omebody
had a helf pint he got &t the olub,snd enother girl ancl. I slipped
around and go$ 1% end two more oame around and drank some of it.
At that time ¥ was only 16 years old end the girls who drank this
with me ioro fifteen or younger. It was stolen as a joke,out of
the pooket of one of the boys werking there; we drank it publioly
and withthe knowledge of everybody and as a joke. There was no
seoret about 1%, We made no effort to keep it seoret. None of the
girls wore in the 1oa.st bit under the 1ntluonoo of it. The inoident
cauged a good doa.'l. of :tun and that was all there wasto it. 1 never
heard any remerks made about it until Lemmie Quinn brought it up.
Lemmie Qu!.nn.ln_his talk with me ,maRe it appear that Frank's side

,l(\

were going to make & big soanddl out of it and it had the effect
.of soaring me,bsocsuse I did not want my neme made publioc in ocon-
neotion with that,unless all the faots were truly shown,and I did
not wish the names of the other girls conmeated with it made publio.
Lermie wound up his talk with me by ineisting that I should go to
see C.W.Burke and at last Lemmie went and phoned somebody and in a
few minutes Coil.Burke came to see me. Lemmie Set up to drinks end
Burke talked to me. Burke wound up the conversation by asking me to
come up to the office of Rosser,Brandon,slaton & Phillips on the
7th floor of the Grant Building, I d1dn't go. Afterwards Burke met
~me on the strest and sgain wanted o see about my working for hime
" The resklt was that I consented to work for Burke., I was not a gten~
ographer,and could not write on the typevriter. ftxk Burke stated
” _;"!_hﬂ__t___’;g_ﬁnlr___!tpn_tnad_—_m.o to_workmluring the sfternoons,and he paid
" me $2.00 per day 2or the a:ftemogns. I worked for him about a week.
Burko wanted me to go uruund and s__umammma_umm
tho Jtate on the trial of. rrank.abmt his general bad charaoter ,am
he wanted me to talk to them and mport to him what they said,end
__I!_Qe_1:!.-i:hey..woulor-not—ahm—ihrrr-nudemo_. He then told me that
what I swore on-the standl didn't emwunt to anything beoause I wesn't
oross exmmined, and sejd it was not redorded. I saw several of the

- girle smdng them Helen Perguson-and Oarrie Suith, end they told me

: 106 ‘they would not ~ohange theix evidence beoeuse whet they swore wes
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Yrue. I did not tell them that I was working for Burke, but merely

talled. it over with them. One day Brke wented me.+to see Monteen
Stover,and talk to her,and see if I couldn't get bor to change her
evidenoe, given on the stand. I did not go to see Monteen Stov.er.
Ore day Burke told me that he was ooming out to my house and going
to see my mother and tell her that I was going off with him to work
on a street ocar case, and that he wanted me to go dowm and live

in the house with Monteen Stover and plok her. Burke did come out
to my house and saw my mother and tried to get my mother to let me
go off to work on the street cer oase. My mother refused to let

me do 1%,and would not let me go back and work for Burke any more.
I met Burke and had Wy talks with him in the private office of
GoveM John M.Slaton,in the office of Rosser, Brandon,Platon &
Phillips, One day I asked Carrie Smith, @ friend of mine,to meet

me up at GoveSlaton's offloe in the Grant Building. That efternoon,
however,I failed to 80 baok to the office beosuse it was raining.
. Next day when I saw Burke,he said "I had the best luck yesterday
_ —you-ever saw. I 3<;t"0arrie Smith where I want her". I asked Burke
— —after I had seen Osrrie Smith and she hed told me what had happen=
ed,if he had a men by the neme of Maddox working for him and Burke
said no,and thgﬁ he didn't know anybody by themname of Maddox.
Carrie Smith had told me that she: saw this man Maddox in the office
- at the time she saw Burke._and that Maddox hed been to her represent-
ing himself to be & magazine man,wenting to write-an article about
the Frank case. Burke told me 1f Carrie didn't give what evid ence
“he wented, that he had a friend in an assignation Ihouse that knew
Carrie, and: that l_]arrie came dowm to this house lote of times, and
—nh- always oalled him up every time Carrie was dowm there and noti-
_:Eind—him-md_uu_taat_u—g,rﬂo—wt—gin the evidence he wanted
" when this g1l called up mext time he would go down there. I asked
Carrie sbout this and uho sald she d1d not know anybody by the mme
of Langley, tho mn/ Burke sald was maetins her at that place,snd
—~she-did no¥ know any¥hing about any such house, I ‘have kiown Carrie
B “"Smith winse she was & bab& ‘We were Bittle tots together. Her re- - B
puta.ts.on is of tho very bemb. She was never: mblty of any such
thing. as Burke nsgnted—ud—l knew it. I did not tal]. Burke mytl::l.ng

O.J_._mL: Just Lintened. to vhet Burke: hat o 987, During the tine ] was
% : 1

& i - 2
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st Burke's office, '-I'wluulﬁ frequently not work over fifteen minutes
He peid me however the $2 00 & day as he promised. Burke told me
thet he took Mra.Lillie ;'ottu ‘qut to sse her sister Miss Nellle
Pettin,who had swobn or’the riel of the oase of the State va.
Preuk,and that Mies Nellle Pettis had admitted to him and her sister
in-lew,Mrs.Lillie Pettis,that what she had sworn to on the hearing
before the Coroner and on the trial of the oase of the State vs.
Leo Frani was untrue. I do not know why Burke told me this but he
T P —
NELLIE PETTIS, Sworn for the State. It is not true that I ever ad-
mitted in the presence of my sister-in-law or anyone else that I
had swom to & falsehood on the trial of the State ve. Leo M.Frank.
I have roed over my evidene &s given on the trisl of that case. I
Mr.purke ever told anybody that I had admitted to him that what I
had said on the stand was false, that is untrue. Attached hereto
.18 & copy of the questions and answers asked me by Soliocitor Gen=
eral end iMr.Romser., It is absolutely true. _ I.t is true that I did
not ul_meratand the meaning of the word "lasoiviousness" when the
Bolicitor General asked me ’.that question,but I did understand what
ho meant when he esked me if I was acquainted with the gemoral - I
oharacter of Leo M.Frank with women. I answered that it was bad
end I now state that it was bade I further state that Lex M.Frank
insulted me in his office and made to me an indecent proposal vh ich
- I resented,leaving the office immediately and rejoining my sister- °
| in-law,whé is present at the diqfstion of this affidevit, I.have
not made an affidavit for anybody chenging the evidence tht I gave
at t;o_bomner'n inquest and on j:ha t.rial of the case, in the
Superior Conrt. After I uwo.ra on the trial of the case, sombody

_came to see me, re;;roaenting himself to be & newspaper man. I do

—=————not-remember—his-—nsnes Ny Tather has been missing for a long number-
of years, This men stated when he first saw me that he was sgainst
Prmk. He ceme out sgein in an automobile snd—the
three men with hime This men ssid he would £ind my father #od-he —
took out a sheet and -put a ploture of my Pather' in a chair and .
~-professed to teke & ploture of my fabher's ploture,and said he would
send the pioture to me,but he never did. He had an affidavit alresdy
jvrnteﬁ 'ouﬁ_. He tola me that 1f I weuld sign & oertein papex whioh '
'1-10_.;110 hod-—‘bhmmﬁ!m; my father. I.rend the paper nyaelf, g
15 pag ROPH4RE in 1% buk the tmth he sans tbing thet 1 lotifed
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before the Coroner's inquest and on the trial of the oase. I aid
not put anything in that paper different from vwhat I swore on
the trial. This man was tell and there was some defeot in his
front teeth.

(Exhibit "A" referred to above is as follows)

MISS FELLIE PETTIX,Sworn for the State in retuttal.
Direot Exemination by Solioitor General,

Qe What is {our neme? A. Nellie Pettis.

Qe Mise Nellie, do you know Leo M. Frank? A. Yes sir.

Qs How long have you known him? A. Well, I don't exaotly know him

p:raomlly. but I know him when I see him,often enough to.know

him,

Q. Are you acquainted with his genersl character prior to April

~ 26%th, 19137 A, Yes sir.

Qe Whax Was it good or bad? A, Bad.

Q. Bad; are y&u acqueinted with his general character as to lasoiv-

iousness, that is with women prior to that time? A. Yes sir.

Q. Is it good or bad? A. Bad.

Q. What floor, when did you work over that at the Netional Pencil

Company? Aes I didn't work there, my sister-in-law did

Qe Your sister-in-iaw did work there, A. Yes sir.

Qs How often were you up there and sround there. A. Well, I went

nearly every Saturday,she would stay out and tell them she was sick

on Saturday and I would have to go nearly every one.

Q. You wouldwhave to go up? A, Yes sir.

— Qe What for, for what purpose? A, To get her money.

Qe To get her money? Ae. Yes sir.

Qe And who would you see when you went to get her money?
Mr .Roamer; That is immeterial ,
Mr.Dorsey: It is very materiel hecause they have denied
that Mr.Frerk ever paid these people. i
MroRoseser: If it is for that, all right.

The :.’;:t.xosn: I saw Miss Eula May Flowers mostly when I went and

one - - = - :

Qs Did you or not ever see Mr.Frank with reference to that pay

Ae One time,

Qe One time?
OROSS EXAMINATION BY MR.ROSSER,
Qe Who i@ your sister? A.Mrs.Lou May Pettis
Q+«Is she working at the faotory? A.No she quit just about three
weeks ago,before the murdmey
Qe Before the murder? A. Yes sir.
Qe Where @0 you live? A. Nine Oliver Streét.
Q. Where do you work. A. I don't work anywhere, I stay at home and
keep house for my mother. i
« Q. How long since you worked anywhere? A. Well, I worked last week
with my mother, help her out.
Q. Where does yonr mother work? A, 99% Whitehall Street.
Qe What does she do A. Make some paper boxes.
Q. Makes psper boxes for the Atlants Box Company? A. Yes sir,"

~ MRS, LILLIE PETPIS, Sworn for the State. My sister-in-lew,Miss
Nellie Pettis , has never stated to me st any time or place that

wh(t-uha swore on the Gonw_nr_om
of the State ve.Leo M/ Frenk wes untrue. On the other hend, she

has always stated to me that 1t was true. I remember sending
—=my sleter-in-lew up to ses Leo Frank to get my pay #ud waiting for
her at the place she stated in her affidavit. I never told anybody -

—

sad—I-never signed any paper to the effeot that I did not believe —
o 1“. that Leo -H.lmnk winked &t my sisterwinelaw. I read in tho._.j.yon.-:.

Al —

Ly
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where they said thet I had made the gtatement,but the seme is ab~
solutely felses It was published in the peper thet Mr,Bass Rosser
’_ the oity deteotivwe got mad when I refused to swear against Leo Me
Frank. I positively deny 'that I ever made any such gtatement To
anybody. Mr.Rosser merely asked me those questions necessary to
get at what Izknew about Teo M.Frank. I never said to anybody at
any time or place that L did mot believe that mymsister-in-law
Nellie Pettis, knew Leo M.Frank.
MARY F\gm N\swom for the State. Sometime recently, Mra.Leo M.
Frank end Rebbik David Marx énd two other men csme to see me to
get me to make an affidavit. The affidevit was not true am I re-
fused to sign it. Mrs.Leo Frank e’a'i.l fo-me:"It you will sign thils
affidavit you will take the rope from my husbend's neock". I Tre-
plied I could mot tell s 1ie and to sign thet paper would bo tell-
ing a 1ie. One man with Mrs.Frank ad Rabbi Merx tore off a little
‘ plece of paper which was in his hands. This wmen wes C.We.Burke. He
gaid:"YOu take this peper". I told him I didn't went this plece of
_ paper and he said:"This will not herm you,but you keep this plsce
of peper and it is just for you so thet you will know it when you B
see 1t sgain”. Ib%h&at 1ittle plece of paper and kept ite. I showed
it fn a flew minutes afterwards to Mr.F.J.Wellborn,a men that I have
known a good long time an:l who was standing by when these people
were talking to me. Afterwards I took the piece ofmpaper and gave
1% to somebody in the office of Solioitor Hugh M.Dorsey. I have
looked at the plece of peper attached to the affidavit signed by
P.H/Wellborn and it looke to me to be about the sisze and shape of
the paper which Burke gave to me. Burke also told me that if I
got in trouble that I might know the ceuse of 1t. My deughter ,Mery
~ = Rioh resl mo oubt of the newspaper & statement to the effeot that I
had seen Jim Conley on April 26,1913 at abokt 2;156 PeM. come out
" of the elley immedistely in Ghe vesr of bHo Nt 1onal Pen ol Come—
peny. This was the firs® intinetion that I had of such & oleim, am
on April 1,194, I weat volunteri1y,without boing sent tor, to the
i ofﬂoo of the Soli.oitor G-noral. He not being there, I/voluntarily
- tumad to his office on Apri:l. 2,1914 and I voluntarily meke
e 1[2_.._4!:154#1@“:'4, L. ¢ m:_nplmt!._o;llx 4hat I maw Jim OOnJ.cf aone
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after purohu:lns a dinner £rom me on tha 26th of April,1913, went

‘back to the aforesaid alley in the direotion of the pencil raotory.

I never told anybodly at any time or place that I saw Jim Conley
oome out of the alley immediately in the rear of the National Pen=-
011 Company's factory,or that after purohasing said dinner, seid )
Conley went baock to the aforesald alley in the direction of the
pencil faotory. I am the only l[arlﬂ Rich that I ever knew to keep
& lunoh stand between Forsyth Street and Hg.ﬁiaon Averme on Hunter
3t. My daughter , whose name is also Mary Rich has nothing to do
with the stand and 4id not keep the seme for me or have anything
to do with it on April 26,1913,

_ (Attached to the sbove affidavit is the business oerd

of C .w-mkoj

' FP.H,WELLBORN, Swoxn for the State. I know Mrs.Leo Frank and Rabbi

David Marx when I see them. I also know en o0ld negro women who
sells lunches by the name of Mary R_iah. she having so0ld lunches .
near my place of business. Sometime recently I saw talking to
this negro woman,Mary Rioh,Mrs.Leo M.Frank,Rebbi David Marx end
two other men. I don't know who the other men were. I movdd over as

near ag I oould get to these people and stood es olose as I could

‘without attracting their attention. I d1d not hear anything that

anybody said,except what Mre Fraenk said to Mary Rich and what one

of the two unknown men said at the conclusion of the disocussion.
A graapﬁ Eal was sald because they talked to her for ebout an
hourm: I reemained there listening about thirty minutes. I heard

- Mrs Jie0 M.Pranke,among other 1_:h:|.ngs say,8 to Mrmx Mery Rioh,"If

you will sign this affidevit, you will teke the ropefrom around =
ny husband's neck.” Mery Rich sald in reply to that “I oould not

they went 1:0 loan one of the unknown men #aid to her tesring off
a p:loaa of the yaLr which was in his hand, "I

end when you get . i.n trouble you may “know the oauao of 1t. The
piece or_pqpor is hereto attached. 'I oxamined this- pdper oarefully

1 aﬁd 1t rememliel in every respect the peper ftom off by the anknews =

~ men on the ececssion: above et out and 1¢rt with llury Rioh. apd 1is

the same- p:looo ool ﬁor thn-- ‘tom offsy Mary ropltad that she 3

- i £
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couldn't see how she could get into trouble by telling the truth.
This is only a portion of the conversation I heerd. Thie conversat-
ion ocourred Monday, April 13,1914, '
‘tAttached 18 & piece of paper )

JIM CONLEY, Swom for the State. .It is not true that on April 26,
1913, at abo:_:t 2315 o'clook PeMe or at any other time on said day,
4=4 I come out of the alley immediately in the rear of the Nation- =
al pencil Company feotory, nor is it true that I bought a twenty
cent dinner nn that day or enything else from Mary Rich. Nor is it
true that I returned ocarrying said dinner in my hand and went baock
up said alley in the direction of the penclil faotory. I was former-

ly employed &t the National Penoil Company amd I kmew Mr.Beoker ani
recall that when he left,I assisted in the removal of his desk and
) papers from Mr.Beoker's dﬂioe on the fourth floor to the office
of Mr.Frank on the second floor.Among the papers of Mr.Becker
that were moved were the order blanks wpon whioch the notes written
by me Wound by the body of Mary Phagen were found. These were
moved with the desk % Mr.Frank's office. It is also true that I
wag a fireman in the 'hsanent of the faotory for about two months;
M""Id“nﬁggre:;::ora yeor and a half going to the basement and
$i=st the rest of the time while I was working at the factory I was
femillar with the oonditions existing in the basement. It is not
~— true that the basemmt_ma_ allowed to have papers accumulated in
1t or stored in it. The busement was inspected by firemen of the ——

. 0ity of Atlanta, and we werem raguired to keep the basement

cleaned of tramh and papers. Ve were compelled to clean up all
papers and trash and would burn and put i1t in front of the rurnaae-
~ and burn 1t up. The blamk upon which I wrote was in MrFrank's-
___ office on the second floor of the pencil factory." The

- —— order blenks or books allowed to stay in the Tactory basement and

I saw none and aid not write on any found in the basement on April

' 26,1913, I do not know by neme Miss Helen Ferguson. I was not on
‘the second floor of the National Penoil Compeny factory on the
—— —Saturdey preceding April 26,1913 uﬂ--maMy statement to her, -
"Yes,take all the boxes you wemt,Miss Helen". I did not keop getbe
ing oloser to her,nor did I meke any move es though I 1nWM¢d_to '
; _'“4 “grab _hor,.no-:f d1d she besome frightensd and run away. My work ﬁ on

|
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the fourth floor and I had nothing to do with the boxes on the

se_;ond ;tloor. On Saturday mormin gs the factory would close at
bbout 11545 A.M. and I was always busy at my work oleaning up the
fourth floor so as to be able to get off promptly at closing hour.
" This box room is ':I.mmadiataly aoross a smaell disle from a large
working room where about fifteen ladies are at work and it is also
within B0 or 60 feet of the office,where the entire office forace
are and at the other end of the hall within about 60 or 60 feet
is the metal department where a number of peo_plé work and if I had
made subh an attack against -Miss Perguson,I would have done it with
full knowledge that one soream from her would summon a large numbsr -
of people. I never head of any suoch ohsrge sgainst me before and
Miss Ferguson never complained about what she says.
1ATH GROUND. " ~
Cs_B. DALTON, Sworn for the Statel have Jjust read over the report
of my testimony as contained in the brief of evidence approved by
. Judge Roar in that triel and every word of my evidence is the abp
gsolute truth. That avi;ie_;;e is a.s_.followa',:

"I know Leo M.Frank,Daisy Hotkins and Jim Conley. I have visited
the National Pencil Compeny,three four, or five times, I have been
in the office of Leo M.Frank two or three times. I have been down
in the basement. I don't kmow whether Mr.Frank knew I was in the
basement or not,but he knew I wase there. I saw Conley there and the.
night watohman, and he wes  not Conley. There would be some ladies

———— in Mr JFfrank's office. Sometimes there would be two, and sometimes
one .Maybe theym—didn't work in the mornings and they would be there
in the even ings, .

. CROSS EXAMINATION. I don't recolleot the firet time I was
in Mr.Frank's office. It was last falle I have been down there one
time this iaar but Mr.Frank wasn't there. It was Saturday evening.

I went in there with lMiss Daisy Hopkine. They were laddes. Some-
times there would be two and sometimes more. I don't know whether
-1t was the stenographer or not. I domn't recallect the next time I
saw him in his offlce. I nevér saw any gentleman but Mr.Prank in
there » Every time I was in Mr.Frank's offioe was before Christmas.
Miss Daisy Hopkine introduced me to him. I saw Conley there one
rime this yeer and several times on Saturday evenings. Mr.Frank
wasn't there the last time. Conley was sitting there at the front
doore When I went down the ladder Miss Daeisy went with me. We went” |
“baock by the trash pile in the basemenb. I saw an old cot end &
stretohers I have been in A¥lanta for ten years. I have never been
eway over a week. I saw Mr, Frank about two o'oloek in the afternoon
Thére was no ourteins drawn in the office. It was very light in

there+ T v o ¢
watohman I spoke of was a negros I saw him abont the first of
January. I sew a negro night wetohman there between September and
‘December. I lived in'Walton County for twenty years. I ocame right
‘here from Walton Oounty. I was absent from Walton County once fox
_~__4wo or Hhree years, ad lived in Lawrenceville. I have walked home-
fr¥om the faotory with Mies Lsure itkins and Miss Smith. .
RE-DIRECT BEXAMINATION. I !:ﬂ Jim Conley a half dozen or more
uarters. I saw Mr . Jfravk In his office in the day time. Mr. Frank
184 gooa-cole,lemon and lime and beer in the offioce, I never paw
thenladies in his office deing & = 5 : i
i —{Rgdlhm FOR UROSS EXAMINATION, Andrew-Dalten is @y brother-in-law, —
! 115 ohn Delton is my firet consin. I am the Dalton that went to the

I3
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ochein geng for stealing in Walton County in 16894. We all pleaded
guilty. The others paid out. I don't lmow how long I served. I stole
& shop hemmer. That was case No,L. There were three cases and the .
sentences were conourrent. One of the other Daltons stdéle & plow
ond I don't know what the other one stole. I was with them. In1899
at the February Term of Waelton Superior Court I was indioted for
helping steal & bale of cotton. In Gwinnett County I was prosecuted
for stealing eorn, but I came clear.
RE=-DIREOT EXAMINATION. It has been 18 or 20 yoors gince I have been
in trouble. I was drunk with the two Dalton boys when we got into
that>hammer emd plew stock 80Yape .
OROSS EXAMINATION. I don't lmow whether I was indlic:ted in 1906 In
Walton County for ulling liquor. I kmw Den Hillman end I know Bob
E:.rris. I :on‘t know whether I was indioted for selling liquor to

em Oor not. k

RE-DIRECT EXAMINATION. Mise Daisy Hopkins knows Mr.Frank and I
o100, e seiking to hin andahe told me Wout 5. L
traot :I.Pn of the above evideénce or of any part of that ovi&onoo} a.VUS .
Abcrut"?wo monthau'a%omm':ke of itlente came to see me in Fort
Myers,Fla, where I was then working. I have been working for Mr,
Heifner,a contractor,for about thi-ea years aqd Mr.Heifner had sent
me to Fort Myers, Fla. to superintend his boat business at that
place. Mr, Burke told me he wented to talk with me ebout the Frax k
case. He ocame to the River Side Hote]_.. where I was stqying!bu‘b he
missed seeing me, because I didnt!' v;mt to see him and I stayed out
_late. He sent a messenger to me with a message as if it was @ night
telegram. I thought it best to keep Burke from worrying me so I
went to see him at the Bradford Hotel. He asked me about héw Mr,
Dorsey end Stames and Cempbell questioned me before the trial and
- whéth;r they didn't try to make me say thingﬁ that were not so,and
I t0ld him "™no" end that they had acted in a perfeotly proper way
in their questions to me. Burke them asked me tc; sign » paper to.
g0 before the pardon board then in session in Atlante. He wanted me
to sign the paper to help get the perdon bosrd to keep Fremk from
bang ing. He offered to give me $100. if I would sign the paper.
This paper wes in hemd writing. I 'didn"i; s'ign the paper. The next
_day he came out to Frogtown,near Fort Myers, where I was working.
: -Ho had a fxpowr:lttan paper which he wanted me 1:6 s-ign.'beosuse he
was 1ea'ring‘ for Atlante right away . He saild it was the seme as
the p_é_por he had ah;r'od me lmmnb i'ﬁ;_ni_ght be:t.'o-n. He r—e_ad a par?
“of it tome. The purt he read dMn't say anything sbout teking back
—_evidence gr.ahont_.mx.mung_nm_wtbin_g that wam't twue at the -
‘ t_rie.i. I finally signed the paper whioh he had. He t0ld me.to come
up Yo his hotel that night ami hol would sﬁo‘me the money .1 went

116 e the hotel $het night, bit he hed gone. I meked £ he hod lef§
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 auything for me and was told he had not. Burke had told me alme
th:;t he would give me & pass from Jacksonville to Atlants to mse
anytime soon. Burke did not leave either the $100. or the pass.
The only other time I have been offered any money in o onnection
with the Prank ouse was in Dublin,Ga. just a short time after the
Jbriel last yeare I went to Dublin with Mr.Heifner to do e me work
on a bank which he was working on t here. When I got off the train
at Dublin  there were two Jews standing there talking. I heard
one of them say to the other: "There's that fellow 'Dat'tm that
swore in the Frank case”. They ocame over and talked to me. They
gal A ey knew me ‘by‘my ploture. That night I met both of them on
the corner and esked me why I didn't leave the state anl gét out
of the Frank osse beoesuse I coudd make some money out of it. I told
~ %hem I had not done anything to leave for. One of them said "Dalton
you can make $400, if you wil® leave the State." I still told
them I didn't want to go away. I saw them two or three times after
thets The ssme tig fat one said "We will give you 3400 if youw will
“leave the State for we are going to get Frank & new triel.” I
refused each time. I told Mr.Heifner what they hed said and he said
to me: "You haven't done anything to leave for. You have told Just
the truth and you are not going to leave . I never found out who
they-were. I received a letter from Mr.Dorsey seying that he wanted
~me to come to Atlanta and that he would pay my railroad fare if I — -
would come on the next train. In add@ition to my testimony in the
oourt at the Frank triel, I have on my several visits to Leo M,
Frank's office seen Frank with girls in his office,and I have seen
Frank play with them,hug them and kiss and pinch them. I do not
'know who any of the giils were. I saw Frank on two or three 00~

room
casions take a girl and go to the b-ok of the/whe re the droauiug

~TO0m-18. On one -occasion Frank had six bottles of beer and I

carried three more bottles to his office. I was with Daisy Hopkins

wanted to borrow some monoy!.' She said "I have got a friend with

me now" .and she was told to come right over and bring her :tr!.on‘l »
- with her. Ve went *ight away. There I saw her when she borrowed

the $3.00 from Frenk. In regard to t;he 4 dn the basement , I know

1] 7 that Teo M, Fravk knew about 16 , Ho was "0 telking $o the 51:‘1! ond
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I seid something aba'ut having to pay room rent and he spoke up and
gaid 1f wasn'd neoiaq_s_ry tompay room rent because they had a cot
in the basement. I used this oot with Daisy Hopkins half a dozen
" times. ' |
Je No STAHNES, Sworn for the State. I iave read the affidavit
aliasod to have been made by CeB.Dalton end introduced in the ex-
__'t;-aordin ary motion for new trial in the ocase of the State vs.
Frank. In sofar as the affidavit refers to me,in stating that I
had coerced or otherwise unduly influenced sald Dalton in the glv= -
— 4ng of his evidence, it is absolutely false. I have never in any
way sought to threaten or inTluence him in any way, end to the
best of my knowledge and fel1ef the evidence of said Delton at
the trial of Leo M.Frank was given freely end volunterily emsd
wit hout ocoeroion end influence of anyone else at all.
PAT CAMPBELL, Sworn for the State. I have read the affidavit
alleged to have bemn made by Ce.B.Delton and i¥voaneed: in the -
traordinary motion for new trial. Insofar as that effidavit refers
to me,in stating that I coerced or otherwise unduly influenced said
i Dﬁlton in the giving of his evidence -at—the trial, it is absolute-
ly felse. I have never in any way sought to fthreaten or influence
him in any way, é:nd to. the best of my knowledge and belief the
. evidence of sald Dalton at the trisal of Leo M.Frank was glven
freely and volunterl ly and without coeroion ér inf Inence of anyone
. e;lsa at alle . — >
4k GROUND
| PEILIP OHAMBERS, Swom for the States I worked at the National
Penoil Company on Forsyth Street under Leo M.Frank as uuperintend- -

_ant,:a office boy from the 20%h of December,1912,until ebout a week

T 8 I think it was about three weeks before Mary Phagan was killed

* when MreGentt quit. I knew H.F.Beoker. Ho was the maste

—of the National Penoil Company. He had his office on the top floox.
Before I went imto the office ms;a, I worked up
on the top £loor in'the paint depsriment for sbouta years MFe

_ Becker quit the pmoii oompany pretty a_e..on after I wo-n!i down 3‘;6

| the office. I wes present in the office-when BeoKeT'S deRk yes

| brougah down frem the fonrth fleor-snd placed 1n Freuk's office.

P——
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- Prenk used the same for his desk beompse Becker's desk wes larger
then the desk that Frank was using. Mrauk moved the desk which he
- was using over in the other corner,so _tha‘l: Darley could use thate.
-\\\I{l]_.l of the books and papers and everything that wes in the Beoker
dosk 'Iraa teken out of the same in the office next to Frank's office
where the supplies were kept. Among other pspers teken off of
Beoker's desk. when that desk wes placed in Frark's offi ce weré old
order blank books. ‘!!izere were approximet ely a dozen. Attached: “{f.
hereto and marked Exhilit "A" amd made & part hereof is & book
" which was exaotly like these books teken out of Beoker's desk,
———exoept -that nearly all of the books like this were already used,
tha; is, Beoker hed written on most of them and kept the carbon
coples . !_lmgo_m!ed carbon oogy order blank books remained there
in that office up until the time I left. In the course of my dhties
— I had frequently to go dowm into the basement in the faotory and I
mow that no trash,bookes or papers were ever left down there in that
basement floor any length of time,ut seme were always burned up.
The practice was to take the trash dowm in little push carts,put
it right in front of the furmoe and burn it up. I never did see
any of these oxder blank books emong it, ﬁter Beoker-left, all of
these order blanks were handled by Frank end when he would use up &
book he would elwaye “tarn it over tq me to file,and I always filed
these books in the outer office in the pigeon holes olose to the
place where all of Beoker's o0ld order books were kepk, The onder
books which ' I helped to take off of Beoker's desk were 1loose. They
were not &txm tied up. . .
(Acoompanying this affidavit is & new,unused book of :
order blanks,with white and yellow sheets alternatingfe The dato 11ne
— on gaid oxder blanks is as follows: "Ablenta, Ga. 191 ")
M. Swom for the States I was present—et—the-@ioctetion
"of the affidavit this day made by Philip Chembers, end where it
-rofers %o me is true. I Jnow Leo M,Frank and know that he person-
3. 4 ally knew Mary Phagén and know that he called her by the name "Mary"
-———Hu—mmt—ﬂrtﬁran‘thaTn‘k used by Beoker on the
fourth floor was movod dom into Frank's office, Frank set sside

4

_his desk and put it over in & comer of his office and used as his
" own, desk,frem the M.mo !ooter left until ﬁu time I left, the dodk

119 whioh Becker had pz'ovioully been nu.ng. I helped Chanbers teke

-

el
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the pepers in Beoker's desk out and Chembers and myself placed all
these pepers in tl;e office next to Prank's privete office. These
papers were within ten feet of Frank's desk. Among other papers |
were quite a number of order blank hooks, similar to the one which
is attached as Eichibit. "A" to Chembers' affidavit . These carbon
copy oxder blank books wemained in the place where they were placed
by Chambers and myselffrom the time Backer Joft until the time I
;_ﬁ\tn'thore. A1l the tzmlr was there..j_.; w who ema%
oharge of é::y oxder blank books was Frank The ks used by Leo
Mc.Frank were always filed in the office adjoining the office oo~
cupled by Brank. I was frequently down in the basement. At no time
did I ever see &any soratoh mmyim pade or blank order books in the
basement anywhere. The uriform custom and practice was to teke daily
the gash on the elevitor Eﬁ he b oment and %v it 1m- ' -'
mediately burned im ths Turgace never did Bee any scratch pada
or order blank books sent down there. During Christmes week, an
mv'eni-:ory was taken,and & general cleaning up was had. Frank person-
ally requested me at thet time to go down into the basement anﬁ
aeé thet the trash swept up and ocarried down into the basement wes
buimned up. I did that.dm the trash taken down into the basement at
this time there was not one single order blank book,as far as I
knew or.could see. All of the trash movel down into the basement
at the genersl cleaning up, Ohriatnas , 1912, was burnadﬂugi ag peﬁ E

~ the Soliocitor General brought the orlginal notes to me for the
purpose of having seme photographed. Attached heroto and marked
Exhi‘bit "A# 15 one of the first photographs which I made of the

order blank note. At l[r.Doraoy | raqueat I aont %o the Eestmen -
Kodek Company,Rochester,N.Y. and secured what is knomn 88 a oolor

__plato.tho purpose being to develope,as far as possible, the num'ha
Attaoched hereto and marked BExhiblt "B" 18 the photogra.ph pmduoeﬂ
by me by the nl_o_t pald celor plate.. Furthemmore by the- use of -
thia 00lor plate and lenses and powerful magnifying glaseses,whioch

12
M_Gmmaﬂ_m_omin;mwthe ortglm 10 te el —the

Aa
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photographs mede _t_h.eroo:t.l From an oxémination of said :10_139 and
the photographs made by the use of the ocolor plate, in my opinion
*t:!o number of the acder blenk note is "1818" llr.H..&.Alexande‘r .80
attorney ab lew,in this olty,showed to me the photograph of this
note attached to & pemphlet which he has been distributing with
reference to the Framk case, with reference to the notes found by
the body of Mary Phﬁga.n. It 1s evident thet this is & photograph

of the original note ,or of a photograph of the one which has been
touched up in certain places, Mr.Alexander himself edmitted to me

“that he had—the-anmvirg'oompaz;y to touch up the same in certain
places. He said that this touching up was done for the purpose o
eliminating the dirty background,and to bring out the writing

more clearly.
(Exhibit A" attached to this affidavit is a photographic copy of
one of the original notes found by the body of Mary Phagan,whioch
| SR amin.  BRREMED TD 19 B PAOIOGASES Som oF Pe cilp Laietinat
withe arder number brought out more olearly, Exhibit B beigg an
exaot dopy of the State's exhibit 4, appeering on page 262 of the_
Brief of the Evidence, filed in the Supreme Court .};a o
HENRY A. ALBXANDER, Sworn for the State. The«® engravers plates
7 used in the printing of the pilotures of the two murder notes in
my pamphlets distributed to the public in Februery and March,1914,
were the ldenticel plates without slteration,chenge or retouching
of sy kind whatsoever th_at were used in the printing of the meams-
notes in the printed copy of the brief of evidence of sald case
filed in the Supreme Court of Georgia and accepted ascorreet
plotures of sald notes both by the defensesmit and by the State.
The miwkirm picture of the yellow note on which the order number
In question was shown appeared, in said brief of evidence on pege
263 of said printed ‘brief. Said brief of Evidence was printed by
the Foote & Davies Compeny,of Atlente,Ga. prior to December 15,
1913, when—it-was-delivered;and-the plate 67 8ald yellow muirdor
" note was made by the Southern Engraving Company some time prior h
~— %0 that date. I had nobhing whatever to Wo with the meking of the
photos:;nghgn oft/ of the plﬁt_e of sald yellow muxder note. The pam=-
phlet referred to wes written and distributed in the months of
- Tebruary end Meroh,1914, a month MM@M& |
| ‘»‘boen made. It __iaa also printed by the Poote & Davies Compeny, end

g

12[ I s;mp'ly_ got permisslon & the attorneys for the defensem to ume
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sald plate which had remained 1n' the possession of Foote & Davies
__azid,m 8¥1l1l1 in their possession. I neither aimitted or stated to
~ ReAosDeVore or to any other person that I had haed the engraving
- oompany to touch up said plate in oertain places, nor did I state

to said DeVore or ® anyone else that this touoching up was done to

eliminate the dirty background or to bring out the writing more

alearly or for any othér fnrpoao. At the time sald pamphlet was

printed, the question of Becker's signature and the involce number
. had not been suggested,

Ho We OATTIS, Sworn for the State. I am connested with the fire
depertment of the oity of Atlenta ,in the capacity of fire inspeoctér
_end have bemn serving in this eapacity as fire inspector since

February 1,1910. I am familiar wi:l:h the building on South Forsyth

___ Street,partially occupied by the National Penoc il Company. It was
my duty to make frequent inepeotions of this building from time to
tima_ to see that those in charge complied with the ordinances and

regulations as to fire risks and haiarda « I frequently did me e,

fro@me such inspeotions,ineluding the basement of this

building, owing to the fact that this building was an old one,

and in this basement was a furnace. I am personally acquainted with

Leo M,Frank and elso with Mr.Darley,both of whom were o onn eated

with the Nat ional Pencil Company. Prom time to %ime I called
_their attention to the faot that they were failing to comply with

the ity ordinances and especially as to accumlation of trash and

Paper and other ooml';ﬁatlble material and I have personally hemrd

both Mr . Frank and Mr.Derley give speoific direations to ¢ he ir negro

ei:p],oyeea to olean up this trakh and fo ke_ep it cleaned up. I

have aompol;led-tho officials,including Mr.F_rank end Mr.Darley,-

throagh their employees o olean up the basement of the factory

in compliance with the- oxrdinance- of the City of Atlanta., Code Beot~

" 1on 1099, Mewt Phreuing the terms jfhe sail ordinemoce, I A1d inspect

from time to “time the basement of the Nat ional Pancil Faotory

aurins the period prdor to April 26, 1913, ena from “thé-date 1n-_'

dioatoi, that is from and abou t Februery 1, 1910 regularly end aon-
Hnuoue—}y—up—tp_lwn ”EE 1913 and sinoce that da.te. Mr_. Frank took—‘m
up with me the matter of being allowed to place empty boxes for

]pz ahlpping, tommny in ﬂn baaoment. whiah was allowed, provided

T ormEEEE T n S M T -
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- these boxes®would only remain & short time to go out-as—they were
needed in shipping end to be Bo arrenged and stacked regularly as
not to prevent the oleaning of the basement of peper,trash or
6t’hor oombuatiblé material. I canm be positive that the basement of
the National Peneil Factory was cleaned of tresh, paper and other
combustible material between Jamary 1, 1913, end April 26,1913,
and I oan also be positive that the basement of the faoctory was not
allowed to have stored therein papers. I heve exemined the order
book marked Exhibit A of the National Pensil Factory attached to
the affidavit of Mr.Phillip Chemborsydated April 20,1914, and I

’ can say %o the best of my knowledge and belisf that I never saw any -
such books or similar paper materisl in the basement of the Netion-
al Penc:‘lm-q,und if I had so seen same, or any other paper
located therein, I would have omlered it femoved at once,

b XeExR ineneex
(The following 18 a certified copy of City Ordinence,Section 1099,
iR referred to in the above affidavit.)

"CODE OF THE CITY OF ATLANTA,
__Page 311, Section 1099,
50,1099, Combustible matter in Building,Cellars,or Yerds to be
removed. . . Inspection by Chief of Fire Department -- No person
shall be permitted to place and let remain in any box, barrell or
otherwise, in any building,cellar, street, alley-way,or yard with-
in the fire limits,longer thean six hours, any loose straw, hay ,
paper or other combustible matter; end all owners or osoupants of
buildings or ocellars within said limits arve hereby required to
permit the chief of the Ffire department, or any member thereof
designated by him, or any of ficer or membér of the police forse, to
—inspeot their buildings, cellars mad premiges, to see if this or-

dinence is be ing complied with. ind it is hereby made the duty of
the Chief of the Fire Depurtment, and of the police force to make
such inspection.
STATE OF GRORGIA,

COUNTY OF FULTON,

CITY OF ATLANTA,.
I, Walter Taylor ,Clerk of Council of the City of
—Atlanta, a municipal oor%oration,in s8ui@ County,under the laws of
sald State,do hereby certify that I am the Clerk of Council of
the City of Atlanta asg aforesaid, and that as suoch I have in my
oustody and care the laws, ordinances and records of legislation
&f the said City of Atlenta, inoluding the Cade of the City of
-“tlenta, in which are codified the ordinances of the City of 3
Atlanta, in force; that the above and foregoing is a true and correct
4‘3}1{00: section 1099 of the Code of Atlenta of 1910, as same @ppesrs
- ————0of-Treoord—end filein my office as such Glerk of Couneil. In witness —
' ~.  whereof I have hereunto set my official hend end seal this the .
twenty thind day of April,1914. Walter Taylor, Clerk of Counail
of the Oity of Atlenta." (Senl) ' e

LB¥H GROUND : .
IVYUJONES, Sworn for the Btate.  Sinod I wes sworn on the triel
___.~0of the oase of the State ve. Reo MoFrank, I have not mede an affie — —
davit or signed a paper for anybody. 1 haVeh't;aWe?n;nt bo

anybody changing in-the least bit, the evidence that.I fave on the
oy t2inl. The evidence I gave on the trial :[.:_a-isa_gluﬁfl_lx__ﬁm.h I la
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no{a on the trial of the case of the State vs., Leo M.Frank os

follows: "“That on Saturdey,April 26,1913,I saw Jim Conley at the
corner of Forpyth and Hunter Sts. I met him there at s seloon. I
was _in there when Conley came in, and we went on up Forsyth 8t.

to Mitohell, end out Mitohell St, to Mangum and from Mangum to
We.Hunter and on down to Davis St. and we met some other Yellows
and we stopped and talked with them a fow minutes,and I goes on
home. I was going to the ball geme. I met Jim Conley first at the
corner of Forsybth and Hunter St. between 1 and 2 o'clock. I can't
be more asourate then that because I didn't pey any more attention
I know I got off affer one o'olock from my work. Jim Conley wasn't
drunk when I saw him. The place where I saw Jim Conley 18 on the
corner right in the mext blook to the National Pena il Company's
place ofsbusiness, the opposite cormer from the blook where the
penocil company's plant is locdated. The way Jim Conley and I went
was towards Jim Conley's house. I don't exactly the time I 1left
Jim at the corner of Hunter and Davis Sts, but it was somewhere I
guess after 2 o0'oloc. I gave Jim & glass of beer, eadh one of

us had some."

I have been knowing Jim Conley about three or four years. I have
been shom on this Tuesday, April 28, 1914, in the office of Hugh

¢

Mo Dorsey, Solicitor General, enit affidavit which purports to have
been SWAF“to by me on the 6th day of February, 1914, before C.i.
Burke, a Notery ®ublic, Jor Fulton County, Georgia. The signmature

a8 attached to this paper is a-rorgary. Some parts of seid affidevit

hovever , &re true, and some parts ere false. The affidavit is false
when- it says that I was not joined on the way by anyone and is

false when 1t says that I did not meet anyone I knew until I reached
- Duvis St. The truth as to what really oocurred was told by me on the

stand, I do not know C,W.Burke. Sometime about the Flrst of the -

year, two men come to seec me up there at my work, and they asked me
414 I see & fellow get hurt in the Central Railroad. They told me

it wes & fellow by the name of George Brown and I told than Idia

not Imow.anything about George Brown or any other felidw getting

hurt at the Uontfal Railroad. They ssid for me %o sign a paper

they had which would release me from coming to court. The peper
which I signed had big letters at the top,like a grocery store *
heading end it wasn't a long plece of paper like the affidavit whioh

I have .‘}us‘t a-aan and read which C.W.Burke oclaims I_F}E“ﬂ;_:[-gm-_gd_ =

=== ——that peper with o pencil. I have just gone downstairs to the slde-

walk and standing in front of the Al Bronx Seloon'I saw the 1ittle

~2el10%-who-got-Mmo—b0 Bign this pepers Nr.Starnes scoompanied me
down there snd he f0ld me the man I saw down there was Oimmie Wrenn.
| EUGENE PERRY ("BUDDY BROOKS") Sworn for the-Sbates I have Jmows— -
1vy' {onoq for aboub u:.nars. I have also: known Jim Oonley ever ‘

]2._5 singce he was & baby. On April 26,1913, I left my plﬁo'o'of:r bus iness
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between Iz 12;30 and 1 o'olook. After going home I stated back tr;
tom to go to the bhell geme. I met IVy Jones and Jim Conley &t the
corner of Hunter end Haynes Streets at 2;15 p.m. and had & conver-
sation with theme I t01d them I was going to the ball geame. Ivy
Jones paid "Well wait for me over 6n Peters St. and I'1l go with
you. Then I 1af*b__‘t_;hnm. I didn't go by way of Peters street them
but went over to the house of Major Caldwell on Nelson Street and
went with him to the ball game.I dldn't see Ivy Jones or Jim Conley
any more that dey. Abmut three weeks ago a rather small, young,
clean-shaven fellow oceme to see me twice,. The first time he came
he said he wented to ask me about & railroad acoldent. I said I
didn't know anything about any rallroad acclident. He said he wanted
to find out who I met that day,on April 26,1913. I told—him I-me
Ivy Jones and Jim Conley. I told him how I had met Jones and Conley
on m Street thaet day and that was the only time I saw them.
A 1little over a week after that, i:hs same young fellow who had talk=-
ed to me before came aghin. He handed me & peper. The psper said
that me ait ﬁalﬂwell went out to the baseball Bame on April 26,1913.
It sald that?avy Jones on the corner of Hunter and Huynes Streets
along about 3 o(oclock,and I ssid "No, it was 2;16. o'olock. You
ain't got Jim Conley's nase there and I told you I met both of
them, Conley und Jones."™ He took & penoll and pt_l?um Conley's namw
on the paper and Expmmxiixa he put 2;16 instead of 3 o'olock. He )
—handed-me the peper and a penoclil and said to sign it. He said he
was going to have me an_bpoana.éd to the Superia Court if I didn't
sign 1t end I said I didn't ocare for I didn't went to ‘sign.ite I
haver signed any peper for him at all, |
JAMES H, WAITS, Sworn for the State. On or sbout Mgy 31,1918, I
was with my wife Mre.Hattle Walts,on a train retuming from Savannah
whore we had been attonu.ne the Odﬂ l!'ellowa Conwntion. Bomewhere

noar Jeaaup, Ga. I “purohased a newaps.per carrying the contoas:l.on
of James Conley., in whioch he stated that he met Leo M. Frank at
the corner of S.Forsyth aned Nalg_ixl_fi?e:. on Aﬁri:l_._ 28,1913, Ny wife
immediately .stated that she must have been Frank smd Conley at thi

pla.co. In some wey the dotaotives ‘.'Lea.rned what Mre .Waite kntw an'.l :
called to mée us, _ "

125 MRS . HATTIR WAITS, Sworn for the _State. My hm'bandéworo living
a.'la o' BB Maxiaik uﬂm Street in the wity gﬂam.oupul_z
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\i 1913+ On Satuniay mﬁming. April 26,1913, I wanted to go to tom
to get my niece,who lives with me, some slippers. I always go to
\ ~ tom aoroa; the Nelson St. bridge..As I rsached Nelson and Forsyth
' Sts. I saw & negro end a white men stending on this corner talking
together. The negro had his face turned towards ﬂ;h; white man
at £178% had hisback to me,end I thought at £iret the white man
% was o gentleman I knew. Au I got even with them the white man
stepped bnok and I turned and looked st himeand saw that,hé was not He
@i‘/'gmthmn’"{"at Ih -’ - raoognined hia whie ma aa i

one whom I had seen several :lrimoa_ prior to this date. I have sea

him several times on Forsyth Ste. I have since Been the negro and

this negro was Jim Conley. I have seen & number of p lotures of Leo
? — Me ]!"z.'anlr. and‘I.n Mo Frank is the seme person I saw talking to Jim

Gonley. To the best of my kmowledge 1% was between 10 snd 11

@ o'olook. I saw Mr.Frank at the trial and recognized him as the
‘men I paw standing on the ocorner talking to the negro. I was un-

willing to méce this effidevit until I first went in person and

;
|
;

)
N
g looked at Conley himself. We went 1o the ocounty Jjall today and
O' , gsaw Conley end I found that he was the negro that I saw talking to
j ; Mr.Frank, between 10 and 1lo'olock on /pril 26,1913 on the North-
o west corner of sout'h Forsyth St.
SeLe MORRIS, Sworn for the State. I am personally acqusinted with
Mre.JM,Waits. I have known her wedl for & shobt period. I am ac-
quainted with her general ma.\-raeter end reputation. It is goode.
;f-fp Oe_H, PUOKETT, Sworn for the State. I am personally acquainted
= with Mrs.J.M.Waite. I have known her for ten yeers. I am scqualhted
with?general character and reputat 1on. It is good. I would belleve

her on oath. >

e 16TH GRGIED.
gnu FERGUSON, Sworn for the Stete. Since the Erank trial last
~gummeT, in Which I Bave testimony, two attempts have been made —
either to get me to leave the city or change my tes timony~ the first
by money end the meoond by having a young men mals love tome and '
offering to marry me. Shortly after the trial I left home one ‘morn=

_ing to go to my work and on a street aoxer & young men who wes &
" Jew osme up to me and said he would give me $100 and pey my board
‘and all expenses if I would leave Atlante, as Frgnk was going to

/.f

——_pget e new triel sametime soon. I refused end turned Ama_wﬂkﬂ%"
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The seocond attempt oocourred in Deoenﬂ;ar;durdng the two weeks Just
" before Ohristmas. When I left my wozk st the Oluzk Woodenware Come
peny one sfternoon,in December , I was walking down the street with
enot her girl ‘whon & yougs man.whbm I afterwards found out tobe
Jimmy Wren stepped up to us and said "Howdy doMiss Ferguson.” I
t0old him I didn't remember him and he sald:"This is Mr.Howerd,don't
you remenber when you worked at Bloocks? I wp‘rked there too and wanted
to meet you then but I didn't have a ohance."That was the wey I
met him. He took me o the show a night or two later—and-was mighty
nice toyeI hadn't known him mlom then two days,before he began to
make love t0 me. A mighixmxxiweximimxy few days after I met him we
were Walking uptown together,when we met & big heavy fellow,whom
I have since found out was Mr,C.V.Burke,the deteotive. Jimmy Wren,
or Howard, as he oalled himself &t that time,- stopped and intro-
duced me to him as his father. Ve talked for several minutes. He
sald some awful things asbout the police. He sald something sbout
~ wenting me to make a mew atatem.'er';t in the Frank ocase,and I said
"No air“_ As we turned to leave he sald to Mr.Howard "Bring her up
"to the office tonight I want to talk to her anyhow.". That night
——Mr.Howard oame to the Clark Woodenware Company at 9 o'olook when I
mt-off'to talk® me to town to see a show, Jimmy was making real
love to-me thet night, seld he wanted me to marry him,but he kept
on talking about wanting me to sign an affidavit about the Frank
oase first. He took me up to the Grant Building and there in an
seejes p TP e mjthgite B Bepel po tegie. s g
_change my statement in the Frank case , But I said that I had told Eg
the truth end wasn't going to ohange it, and Jimmy said "Well, I'd
hate to be the main one to pui the fope around Frahk's neck,end I
" 8814 I couldn't help 1t.since I had only told the truth. While we
h e 'wewa}ﬂﬁg_a‘dﬁit%&rm-ﬁ—bdui -in-this wey, I happened to tell
them that I was afraid of Jim Comley. They then dropped the telk .

hir. but once Binoce that night. I found out & few 'i!lay'a ‘later that
“.his reel neme was Jimmy Wren end not Howard. It was several weeks
., loater before I found ount that Nie "fathexr" wes the detective OWs .

: Buri:_t.' A Hj;imor -rop};rter oame out to see me abont‘w ’:rnanu_
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B | |
and. desoribed Burke to me end the desoription made it plédin that

Tha o Bera 9 Ln, R
he wes, nong offiex than Ifather”. o g
L ' A, Zf%ﬁ —nit »
He Io Swom for the State. I am personally acquainted with
Miss Helen Ferguson. I have known her for the last.twelve montha.
I am eoquainted with her general character and reputat ion. That
character and reputation is good and I would believe her in a
™
coury of justioce or anywhere elsme .
' _17%H_GROUND.
Js E. DUFFY, Sworn for the State. I am the J.E.Duffy who was & wit-
' [ 8]
ness on the trial of the Sgate ve. Leo M.Frank. ly evidenoe/ﬁ“ an
follows: "I worked at the National Pencil Company. I was hurt
there in the metal department. I was out on my foregfm-finger on
the left hend. That is the out right around there (indiocating) It
never cut off any ofmy fingers. I went to the office to have it
dressed. It was bleeding pretty freely. A few drops of blood
dropped on the flooxr afi.the machine where I was hurt. The blood
did not drop anywhere else except at that machine. None of it
dropped near the ladies dressing room, or the water cooler. I had
a large plece of cotton wrapped around my finger. When I was first
out I just slapped a piece of cotton waste on my hand.
CROSS EXAMINATION. "I never saw any blood anywhere except at the
machine, I went from the office to the Atlante Hospitel to have my
.Tinger attended to."
Rhat statement is the truth. The reason I changed my evidence was
because C.W.Burke first came to see me. My brother-inlaw,Mell
Arnold, ceme omne day where I was working and told me that & man by
the name of L.P.Eubanks wanted to see me that night at his(Bubenk's)
house Mr.Burke was there and met me with Eubanks, that being the
— -second time I had seen Burke. Burke went shead and wrote out a
-peper and had me sign it. That ‘paper was false, Burke did not pay
me anything,but promiseéd me that he would get me & job paying me
$15.00 a week until he got me & job working with the Southern Rail-
road agein,if I would sign the affidavit. I borrowed $5,00 from
Exkanks of L.P,Eubsnks before I made this statement and Eubanks
t01d me if I wented money I cpuld get it from him and he would talke
‘my notes for it. Sometime abwut & year ago myself,L.P.Eubanks,Mell
Arnold end B.C.Duffy (my father) werea rrested for alleged car break-

' .ing. Wubanks is the man who swore against the’ orowd and seoured the
" indiotments. At thet time B,W.Burke was the speoial agent $2 the

Southern Rellroad and had oharge of the prosecution. It was bhrough
Burke thet Eubanks' case and the cases against the other men mention-
.6d wes nolprossed. Eubanks, in this prosecution,wss Burk's head wit-

‘ness in all theme oasess . A fellow by the neme of Fritz Lynn and

Jim Wren took me Thursdey night,April 20 to my mother-in-lew's house

[ o
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at332 Barnett Street. This was sometime before 12 o'olook. I could
" not get in the house and took .estreet oar to my own home. When I
got hoﬂm I paw Jim Wren and Lynn in an automobile in front of my
house. I whistled and they ceme up to where I was. U tbld them I
could not get in my mothprsimla.wla__houaew—!!hen;-they- put me in the
automobile and after driving around town a 1ittle bit and giving
me supper,eto. they then took me tb Austell, Gé. All the sleeping
.1 did that night was done in the sutomobile. The automobile was
stopped on the side of the road and all of us went to imeapx sleep.
The next morning we spent in Austell. Wren and I atayed in Aus tell
and Lynn came baok. Lynn is the man-who drives thementomobile for
CoeWeBurke and Jim Wren is working on the oase for CeWeBurke Wrcn
bore all expenses. Last night, May lst,Lynn, came to fustell and
brought me baok to Atlente to the Cppital City Chair Company on
Marietta St, That was around 9 o'olook. There were o number of
people gathered there, all of whom I took to 'be Jews, sbout eight
: or ten in all. They esked me all about my conneot ion with the ocase.
I told them all about 1t, and %old them that Burke had promised to
k' eop me out of jail if I would eign the affidavit whigh I had sign-
ed for Burke, and to get me out of any trouble of any kind in which
I got. The other day, wheﬁ Mr JNoAoGarner came out to ask me to come
Ito Mr.Dorsey's office,I told him @ would come if I could, mt I
aid not OOIEBO. Afterwards when Mr .ﬂam(er ‘came to serve me with & sub-
peona‘I saw him edd dodged. . ’ ‘
H. 4. GARNER, Swom for the States I wentto the Southern Railroad
Yards at"the lower end of Decatur Street. today about one o'clock
_to 100k for J.E.Duffy in order to sabpoena him to go before an of=-
fiolel oourt stenographer to meke.a statement for the hearing of an
oxf:raordina.ry motion for new twrial 4in the TLeo M.Ji'rank case, or to

time I saw him at thig time was when he ocasme out of a 1ittle shanty

in the railvosd yerds aml sterted walking fast toward some hox carss

As soon ag I‘aaw him I started running acrter him but before I ocould

got over to the shanty, he was out of sight there being many boz
ﬂnﬂ1‘bmthrthmnim1111rround there whioch prevented

my finding him or seeing whioh wey he went, As soon apg .l got over .

12,) %o tna shenty,thongh I saw Mr.XL.P.Eubenks Who to1d me that e had

-f — A Lk
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—Séén‘talklng with Duffy just & moment before and Buffy had said:
"Yonder's a :to“.l.'.l.ai I don't want to see.” Eubanks asked him "Who
is 1t?" Duffy Redlied,so Eubanks told me: "Newt Gerner,and Duffy
replied "I'm going' to beat 1t,” end immediately lefts For three .

quarters of an hour I searched around among the box cars

looking into meny empty box ocars, impkk hoping to £ind Duffy,but
finally left yithout findihg him.

ROBERT T., WAGGONER,J, He DOYAL, Swom for the State. We are de~
teotiv_.a of the clty police department of the oilty of itlanta. We
are acquainted with J.E.Duffy, Several months ago we saw Mr ,Duffy

in the office of the deteotive department. We do not know whether
or not he ocame to the office upon his own initiative,or whether

or not someone requ_oa?ad himnt? come. The first time we saw him was
vhen he was there and talking shout what he knew about his hemd gett-

= “"Ing out at the N&tional Pencil Compeny. Mr.Duffy stated that he had
L veurd that &t Fiad boen stated thet the blood found on the fmotory
f£lodr possibly -t;ame from his finger when it was cut. He stated
thé‘t this was not true, that it ocould no'_b heve been possible. He
Btata‘d a8 his reason the faoct that ﬁe had some waste in his hand
at the time his finger on his other hend was out and that he caught
his finger at once in his o.ther hand with the waste eround it and
held it tight catohing whatever blood ceme from his hand in the
waste and holding his finger tight with the waste so as to impede
. the flow of blood, and that hold ing his hend in this way he went
immediately out of the roo_m{aud on into Mr.Fremk's office.
—— Be Be DUNFY, Sworn for the State.I am the father of JeE. Duffy., '
| Abont one months ago I wes wamiikwg walking home from the Southern
Railroad yards with L.E Bubanks and T.,P.Eubenks said to me: "We
—are ket¥ing your son,J.E.Duffy,have money, and we are teking his
_notes £6 r 1%, tut that don't-make any-difference,—He-will-nothave- -
' to pay it ‘baok." .

'MW Swom for the States We Know J.B.
~ Dufty and together widk we talked with Mr.Duffy, at the office of
the Solioltox Goneral. 8 short time after tha murder of Mary I'hognn

—and—l[r.wfy—toid—na +that when his finger was out at, *bhe Nat!.onal

.r.'

' Pemo il Compeny,that he had some waste and that he immed iat ely
13() _wrepped 1t around his ﬁ.nsor and held the waste and the mauna
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finger 4n hﬂ-'un_s.'ni'nrod—hsnd end thet he was ebsolutely sure that
no blood oould have esmcaped to the floor; that he immediately went
fo the door of MreFrank's office and from there to some hospital.
We were at the timeof this statement disoussing as to how the blood
spots had gotten on the floor of the factory, end the faot that
1t had been suggested by someone that the injury of Mr.Duffy's hum
was prohebly. the source of the blood. This Mr.Du:Ef;: denled. We talk-
gd with Mr.Duffy on the evening of April 23,1914 ,at his home in
Atleanta and MreDuffy then stated that Mr . Dorsey, the soliocitor
~General had not pald him any money, but that the Solicitor General
d1d 04K, hés subpoens,so that he could draw his compensation as &
witnesa allowed by law, and that sfter the solioito;c approved his
. subpoena that he(Mr.Duffy) went to the County Treasurer and got
—————the money; —about—$7.60.— —
He L. CULEERSON, Sworn for. the State. I am Treasurer of Fulton
| County, Georgia, and was during the year 1913; The record in my

office show-that on Augnet, 19,1913, I paid to one Je.Be Duffy the
 swm of $7.60, same having been paid him on & witness subpoena ap~
proved by the Solpitor Genersl for two days' service as a wi tness
and an affidavit smwm eworn to by the said J.E.Duffy for $2 60 -
mileage. Rirexmpy ravakxwitwessixswiprensxandxthexaffidaxkimrmin
ww;mh -
MELL, ARNOLD, Swom fo¥ &he State. I was indioted in the Superior
Court o Fulton County, on evidenoe produced by CeWeBurke, who was
| then speocial agent on the Southern Railway. There was absolutely
no- truth ‘1n the charges against me, Burke's main witness was one
I-.P‘.Eubonka I lost my job with the Southern Railway on account of
this infiiotment. O¢W.Burke was helping me,since he left the Southern
g Railway to get my position beck. While Burle was helping me to get
' —..:.f—i.*'.'f;fmy.zjbh;ﬁaok‘.oni.—_&ﬁ:hﬁik%d—mi “to see my brother-in-law, JoE.Duffy |
. and to ask him to-gt; to the Tesidence of L.P.Eubsnks on Alexender y
Btwects I wenb o J.E.Duffeyhnd told him to @ to Eubanke' house.
"I emnot positive whether I told Duffey that O.W.Burke would be
there at Bubanka' licuse or not. After Ir_n_gj to Duffey and requestw
T ed him- to ‘g0 to Bubanks' house I was present when Duffy exeouted a:
poper for Burke. DBurke enll Eubanks however both knew that I wes =
1_3]_ going to be pWesent when they interviewed Duffy. ATter this occesion
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» I got my job baok on the Southern. Fritz Lyn was also present
vwhen Duffy mede this statement for Burke. I do not know myself
about any money be ing paid. I had been promised the job by the
Master Meohanio of the Southern Reilwsy and Eubanks befare the

© Duffy statement. I do not know whether it was the next week -or the
next month, but sometime soon after this I went beok to work for
the Sonthern Railway . :

Je Lo MOORE, Sworn for theggoéln]g.lal know Mre.Me.Jaffe,wife of the
optielan who did run an opt:loal business on Whitehall Street be-
 tween Hitchell_e_ar_ud Hun ter Straeta. I was in the plaoa of business
of M.Jaffe several times during the month of May ,1913 ,immedie tely
following the murder of Mary Phegan on April 26,1913,and from time
to time I disoussed with Mrs.Jaffe the Frank case,either while
he (Mr, Jaftei was actually at work upon my eye-glasses or walt ing
~ on someone in his shop, or while I waited for the return of her
husbénd . Knowing me as a oustomer, she d;acusaed with me the Phegan
mrder and the conneot ion therewith of Leo M.Frank,who sbout this
time was indioted by the grand Juryy of Fulton Superior Court. She
disoussed with me in detail a greatl deal of the evidence, .ann
partioularly the evidence of James Yonley and endeavored to heve
_me say that I oonsidered Leo M.Frank innocent. At fib time did she
ever intimate or suggest in ans; of these conversations that she
had ever seen Frenk on the Btraat on the day in queation or at
an.v other time. _
Hy, H. ORR, Swoxn :for the State. I am persorally acqueinted with
I{rn.l[.Jsf:ro. I have knowmn her for two-or three yesrs. I am person-
ally sdquainted with her general oharaoter and reputation. That
gontral charactor is bad. I could not bel:lave har on oath.
SRD AMENDMEN T.

— Bi 8. SWITE, Swom for the States I was serving Hugh MeDorsey, -
 80lioltor General,in the capscity of atentgrapher.and &8 suoch took
down the quoaﬁ-ona pmpomad by Hugh Me.Dorsey to Mrs .Haud Bailey,
"hereto attached and merked Exhindt"Af, This mtenographio report 1s
‘s full, true and -oorroot rcport of the questiona aaked and the anav::;f_
gl.van hy - the sald l[ﬂ'itauor Builoy. 'J!hia pepers was teken on May 14,
1913, in the office of the Solicitpr Genersl in the mﬁi'owor Ba:llc‘um

in tho pnnnca o:E Mr, Plennie Miner, Mr.Bass Ro Rogser, Mr. Jlmny_thn

Bol!‘.‘ol..h' and. tlu pa.pu- was wittm brmwmwaaom ® .
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by Mrs.Maud Bailpy.
) (The following is exhibit "A" referred to aboves)

"Stat enent of Mrs Jaude Bailey,263 Humphries St.,Atlanta, in refer-
ence to the murder of Mary Phaga:.tﬂtﬁntaﬁapril mélglg,shiztﬁhe
resence of Mr.Dors Mr.Minor,detective Rosser o3+5m .
prosice M T Atlanta, Ga., May—14,1913.,
Questioned by Mr.Dorsey.

Qs What busginess is your husband in? A. Meat ocutter, on Gordon St.
and Nembitt,.

Qe Where did you say you lived? Ae. I live at 253 Humphries St.

Q. Where did pou live at that time? Qs I 1lived in a whole lot of
flaces, Aoworth St., Greensferry Ave., etcs

Q. You used to work at the National Penoll Co? A.Yes sir,ons yeor agoe
Qs Did you know Mr JFrenk? R Yes pir.

Qe What kind of man is Mr.Frank; what is hie reputation. Q

A. He his always treated me mighty nice.

Qe What is his reputation, what did other people say at the time,
Ao Some say mighty nice things, some say not. '

Qe Those that sey he is not nice, in what way did they say he is
not nice. A. They seemed to say he is too fast around the girls.

Qe That 1s his reputation,being & bad man cfter the women?A. Yes sfr.
Q. What d1d you ever hear any of them say about his undue femilier-
ity with the girle, or what was your experiemce yourself? A, I
heard a right smart of them say he got too fresh around the girls.
Q. How manyM A. A whole lot of them.

Q. Would not you neme a few? A, I could not.

Qe I Just want a fow nmxx names. A. Well, my mother.

Qs What 18 her name? A. Mrs,Mae Barrett.

Q. What did you hear your mother say? A. Mame sais Mr.Frank was not
running the place right; that he was too fast around the girls,

I think so myself,

Q. What did you ever see him d0? A, I never paid any attention to hims
Qs What are some of the things you saw him d0? A. I never saw him
do snything,but he said he did not want old ladies to work there,
he wanted young girls,

Q. Were you present when & woman gave birth to a child? A. I was
up there when a girl miscarried. .

Q. Who was that? A, Viola Franklin, and there was another one mis-
ocarried there, but I dont remenber her name.

Qe Whot di1d'Mr.Frank scy whén that girl miscarried thet you know
about? A, He never done anything; let her stay in the dressing
room until she was able; she stayed there about two or three hours.
They never sald emything about it; she worked there about three
months after that, . )

Qs Did he get excited nr get a Dootor? A. Certainly.

Q. Wos there any talk at that time as to who was the father o

the 01ld? A. I dont thdnk there wmm anyone at the f actor | f:1:8

Q. Well, the other one, did Mr.Frank ray any attention to that?
+» It seems he did. '

Qe Who was she? A. I dont remember.

Q.Opie Diockson or Mattie Smith? A. One of them.

Q. Are you sure it was one or the other of them? A. Yes.

—Qe What 414 he do this time, did he seem very anxbus? A. Just got e
doctor to her there; cam up several times to girls there.

Qe .ihat Dootor? A, I dont know what dootor; the smbulance came once
to one of the girls, Maybelle Reed; She was laid out on the table;
I thought she was dead.

Eﬁ Was that in conneotion with ohild birth? A. I dont kngw never

OWe
Qe-What-d1d -you-ever-see Prank do that looked Like he wag unduly

familiar? A. I never paid attention to Frank, never had time,
Qs Yo henrd it talked eround that he wes trying to do things with
the glrls that was the general talk and general reputation? A, I
‘aertainly have. . e
Questioned by Mr.Rosser.
Qs He wanted young girls, not old girls?
Ao He wouldn't hire 0ld girls; looks like to me old ones could lo-
the work just as well as ths young ones ,
Questioned by Mr .Dorsey: :
Qe He preferred ones with short ekirte? A, Yes. _ -
Qe He said he did not want any cld women? A. Why certeinly.
Q. His reputation was so bad it was common talk by everybody that
worked there? A, Some of them that worked there didn't say anything ,
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but that was because they woere his pets. He had some pets around
there. . *
Qe You were there Saturday, April 26th? A. Yes, quarter to twelve.
Qe Who all did you see? A. Mr.rank.
Q. What was he doing at that time? A. He was going to the shipping
room, and he Spoke to me.
G, Who else did you mee? A, Arthur White.
Whet was he doing? A. Standing there talking to his wife.
Who elae? A. Corinthia Hall, g
Wh o el@e? A. Emme Clarke
Who else? A. Stenographer in the office; I dont know her neame.
Did she wear glasses? A, I fmmixk dont know, I never saw her face.
How did she look? A. I never pald much attention to her
You got there at what time? A. Quarter to 12,
How long did you stay? A. 10 minutes 12, .
Qe You did not see Mary Phagen?A . I saw two girls come out of the
door, but didn't know who they were. . blue
Q, How was Frank dressed? A. Frark had on a dark/suwit of clothes,
was in his shlirt sleeves, and had a pﬁer in his hands end was
ing to the shipping room; said to Arthur: How late are youmg oing
% work this afternoon? About 3, Arthur said. You will be shut up
by yourself. Then Arthur sald all right. Then Frank laughed, looked
kind of white in the face. That was before Mams come down.
Question by Mr.Rosser:
Q. Did he look like there was any trouble on his mind ? )
A. Yos sir, looked to me like he was worried. Mama went up there to
goet some boxes to make some slats to go up on the back window %o
keep the sun out. .
Q. How long did Frank etay in the shipping room? A. Just a few
minutes, went back to the office.
Qe In his shirt sleeves?A. Yes.
Q. Wus he :ixfiting? As Never saw him writ ing.

Q, How come you to notice him this time be ing rervous? A, I Just
1lis tened to him and Lrthur talk, I looked at Frank; he looked lkind
of funny,dropped his eyes when he went in the shipping room. He
gaiﬂ Howdy Miss Meud, and I said, Howdy Mro Frank, was all he said
0 mee. 5
Q. Did you ever notice him be ing nervous before when you were around
him? A+ Well I nover looked at him that hamd.
A, CAPT. PLENNIE MINOR:
R. What did Arthur White'sxwifm say to his wife when she went down
the steps? A. She was stand ing at the foot of the steps; had one
foot on one of the mteps. irthur was standing there on the third
or fourth step, anyway he said: "You can go down ana stay at some-
body'= else's house and spend the night,because I'm liakb not—bo——
come home tonight, and mey not come home tomorrow."Then she g&}d
"No, I'll stay at home whether you come or not. He said: "I'i o
going to get on a "high-way®". .
Qs Arthur sald that: A. Yes sir, Arthur used %o get beer in the
"basement .
Questioned by Mr.Rosser: .
Qe Did you ever know enything ebout the cot being in the basement?
A, Never did, until I saw it in the paper. I have never been in——
_ the basement; I have been all over the Tactory emcept the basement .
Questioned by Capt. Minor:
Qe Do the girls and boys working there know anything about this
basement? A. If they did, I never knew mnythinge Theys tand by
_the elevator every day at noon, talking and go.back in the dsrke ..
Qe Never heard  of any of them going down in the b asement? A No Bir.
Questioned by Mr.Dorsey: )
Qe Did you know Mary Phagan? A, I certainly dmx did.
R+ What kind oﬂﬁ was she? A, Nice girl,.

Q. Wh&t kind of reputation, goed or bad? A. Good ‘reputat ion.

Q. Never heard anything wrong? A. Never did, never sew enything
wrong. She would never stend on the #tairway and telk with boys .
Qe What about the general reputation of that faotory?

A. Well it had a pretty bad neme I should think, "

e Bala SMITH, Swom for the State. I f.’o_ok dom the questions pro-
pemded iirwx by Hugh M. Dorsey to Mrs. May. Barett,hereto sttached
134 ena marked Exlidhi# A. This stenogrephic report ie-a- fully dmx brue -
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and correct report of the questions asked and the answers given by
the said Mrs .May Barrett. This peper was teken on May 14,1913,in
the presence of Plennié Minor, Mr.Bass Rosser,Mr.Dorsey, the
SJolicitor and myself as stenographer and was written out by and

gsigned in my presence by Mrs .May Barrett.
(The following is Exhibit A referred to in ahove)

"Statement of Mrs.May Barrett, 268 Humphries St. in reference to
memnmeicken ocondit ions around the Penolil Company faotory relat ive to
the murder of Mary Phagan, Atlanta.d:lgrg.lszggﬁsila, in the presence
«Minor, Mr.Rosser,Mr.Dorsey and BeS.Smith. -
OF R ' v Atlenta Ga,Miy 14,1913,
Questioned by Mr.Dorsey: 3
Qs What is your neme please? A. May Barrett.
- Qe Where do you live? A, 253 Humphries St.
Q, Where do youmwoxk? A, National Pemnoil Co. :
Q. How long have you worked there? A. Somewhere in the neighborhord,
of three years.
Qe You whm were there on Saturday, April 26th? A .Yes sir.
Qs When did you get there? A. Somewhere in the neighborhood of
guarter to 12,
Qe With whém did you come? A, By myself?
Qs Did you sce your daughter there? A. Yes sir.
Q, Who all did you see there when you got there? A. I went up
on the top floor. I woxk there, and as I come back my daughter was
standing ot the steps &t the first £loor and Emma Clark, forelady,
was there , and Corinthia Hall, and Arthur Whitey and his wife.
Qs Did you see Mr., Frank?A. No sir.
Q, How long did you remsiin up there? A. It was something a fter 12 .
o'clock, I remember heearing the whistles blows
Q. How did you have your halr fixed? A. Just like this (Done up)
Q. Did you see Mrs .Arthur White? A, I dont Teally Iknow, but my
daughter said 1t wes. .
Questioned by Mr .Rosser: -
Q. How long did you stay? A. I waited = for them to saw some of the
planks on the rip saw.
Q. How do you know it was guarter to 12, Did you look at the 6loock?
How long d1d you stay there? A. Some few minutes .
Qs 15 or 20 minutes? A. I suppose about 20 minutes or 26 minutes,
" QeDid ﬁou see anybody when you come out? A. I saw my daugh ter,
Corinthie Hall, Emma Clark, Arthur White and his wife.

(L v ‘v\uﬂ'&ﬂ / KA-’ ‘? }'r M
Questioned by Mr .Dorsey: Q. Ly ’ 7 - %v

- Q¢ You saw her (Mary Phagan)ds Illo sir.

Qe Dign't you see her when she/EdMe sway? .. No sir, neither coming
or going,

Qe gou would have bcen coming away o little after 127 A. Yes gir.
Qs The whizxtles blowed for 12 before you .come out? A, Yes sir.
;!ioﬂow long after 129 A. I dont know exactly; I was on the top

or .
Qe It would have taken you a minute to walk down the steps? A,
8ir, I suppose so,
3._. folj:r had come out of there. two or three minutes after 127 A.
e8 8 °
~—RQeYou-wore-out—of-thers by what time? A, I dont Jmow exaoctly.

£ KA, Mo masiga s T L S

e Did you hear him say an hing? A, No sixs— - :

+ Youmare acquainted with his general oharaoter- and r eputation?
A, He has alwaye asoted like a gentleman in. my presence; I could not
gay anything else and telltthe truth. . it
Eiama you ﬁ:rﬂp. le :nk ;:out him in the factary; never heard

name oa } ou d m% know whether his reputation & good
or bhad? A, No as.i-, I could not say. ______1 = 6 i
-Q¢ Talking about what people said of him, never heard them discuss
his diufos:ltion to £1irt with the glrls, make love to. them,eto?

A No ?t ’z:, itn:ror haves R
—Q+-What is it-that you about t ess _thet you are—

_ holding back? A, Nobhing at alle _ e

- 135 9. Bid you tell anyhody. kickw that you knew a good deal, but they

% ml:::dfg pey you . money to tell it? Ae No.eir, I-did not,no sir,indeed
e ; i s ' v b o . i
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?

Q.You do not know anything you want to sell do you? A. No sir,
indeed I dont. )

Qe Yow}zmha.vo t0ld us everything that happened? A. Yes sir ,as far
as I OWe

Q. You were on the floor sbove the -office floor? A, I am on the
very top floor of the building.

Q. Your 1little daughter says she hea#d you talking about Mr.Frank?
Ae She 18 sedly misteken.- My little demghter is not responsible
for what she says.

Qo This 1little girl? A. No sir.

Qe What is the trouble? A. She tells lles.

Qs What makes her tell them. A. I dont lmow.

Questioned by Mr.Rosser: :

Q. How is 1t you should be the first person to come here and talk
1ike you do when there are & dozen others tell the same thing your
daughter did: Are they all telling & stoxy? A. I cant help thate.
Q. You arc a married woman and know about these things: You never
saw any of these foremen fell of the girl's legs? A. Saw them
leughing and talking.

Q, Never saw them with thelr hends on the girl's? A. I have seen
"them jolly and go on.

Q. What do you call Jolly? A. Laugh and talk,.

Qe Is this as far 'as they went? Ae I didn't see any harm in that.
I didn't pay eny attention to anybody's business tut my own?

Q. What about when the girle sat down snd ate their dinmer, the
foreman and boys getting down to where they could see and peeping
up under their dresses at their legs? A..I haven't anything to do
about that; I am not taking cabe of other people's business.
Questioned by Mr.Dorsey.

Q. You say your little girl tells stories? A. She certainly does.
Questioned by Mr Rossexr.

Q. What did she ever tell a story about. A. I suppose that's my
business; it does not conocern others at all. -

Q. We want to know the trouble. &. I told you - =

Questioned by Mr.Dorsey:

Q/ Hasn't she good sense? A. I suprose she has, bub she don't use it.
Qs The people at the factory give her a good neme. A. But you dont
Im N

oW

Questioned by Mr.Rosser:

Qe You mean your daughter is no account? A. I dont meent that; I
didnt say those words.

Qe Just explain it your own way. Ae I said she = told stories.
PLENNIE MINBR, Swom for the Sta‘la?fn deputy sheri ff of Fulton Coun-
ty, Georgia, and in making investigstions with; reference to the
death of Mery Phagan, I, in company with detegrtives L.S.Rosser,
went to the Swift Sosp Warks and found Mrs.Maud Bailey,daughter

of Mrs.May Barrett at worf there. She told us some things end slso
said in substence s follows;"That her mother,Mrs May Barrett,was -
at work at that time at the National Pencil Company's place of
business and thot she was at the National Pemoil Pencil Gonipa.ny

on Saturday, A.ril 26,1913 et some time., She said that her mother

knew & good deal about 1%,and th~t she knew agood deal more about
1t then she would tell, and that she would have to gt something
out of it before she would tell." She seid-we would have a pre‘l:ty'
herd time getting it out of hér, thet she was madw at her (Maud

~ Dailey) beoause she had told it. I csrried Mrs.Msul Balley fa my

.} buggy to the office of Hugh M.Dofaey.tha Solioitor General, and

13 - S+beRosmer, the oity detestive,roturned to the office on the street

.

i
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car. I was presmnt ik the atenographer took down the questions '
propounded to both Mrs.Maude Bailey and Mrs. May Barrett.

I $0ld the -Soﬁr General ag to what ltr_s.l.[aud Bailey hed steted
to me before HE" begen questioning her. As Mrs.Mey—Barred went to
leave the office gf the Solioitor -Gemer:l, she gav{ sl tting in the
officer her , Mroxbmyx . May Barrett

said in substence to her dm,ﬁg, :?.m.. Zotd 4-/-0&/( ?/d;e,a."

8, L. ROSSER, Sworn for the State. I have read over the above and
_ Poregoing as signed by Deputy Serhiff Plennie Minor. The recitals
of faot es contained therein are true. |
MRS. T. De MORRIS, Sworn for the State.I am personally acquainted
with Mrs. May Berrett. On April 26,1913, Mrs .ay Barrett, Mrs .Meud
Balley,and myself anai my haughter, Florence Earnest,went to Moons
Shoe Store on Mitohell Street between 9.end 10 o'olook. Mrs Barrett
said she had to go to the penoil faotory 80 she left us at the cor-
ner of Hitchall and Forsyth Streets. After Mrs.Barrett left us we
went to Duffys,on the corner of Mitohell and Fdrsyth Streets. Ve
finished our business in Duffys and O-EI.IIB out and walted on t_ﬁe
corner for Mrs.Barrett. She did not come back a8 Soon &8s we expeoted
her to, so Mrs .Maud Bailey asked me to. go down to the Natlonal
Pencil Compeny's place of business with her to get h er mother.
" I.said to Meud I won't go upstairs,I will stay down here end wait
for you. Stewart Ave car mmk came along and my daughter Florence
gald to me "let's go home". I sald *I ;;n'tvl«fﬂﬁ;e Meud's umbrella.
When ‘my daughter boarded the cer and while I stayed in the doorway
of the Nat ional Penoil Factory there was an old neg.:ro man sitting
* down on a.box at the right hand side of a person as they went into
_-tha 'I:hg faotory,in other words,the man sat at the north of the
_ entrence. Three white men were standing out in ffront of the — —
— penail company. While I was standing in front of this building two

ladies came down and,‘went aoross Forsyth up Hunter St. One wasg &

tell lady and the other wgs. low end chunky..There was a tall,glim -
negro sitting on t‘he—h.&aida of the door end he came out and sat
down by the 8ide of the negro who I firét saw sitting on & box
: mmcth I -heave today loo!r.ed. at this man that I saw sitting
'.on & box in front ofsthe faotory,on April 26,1913, and I am infom-
w thet fhis men's name is Truman MoOrary,.. I remained in fromt of
_%b&—pggcﬂ-—#ﬁtogm#u—hl amoumquy; f;‘!ilf:-do“ T I




4 l\"; N ‘

visit: www.LeoFrank.org

and Mrs.Mend Bailey left llra.Barrett at the grocery store and we
oaught a Stewart Avemue oar ot the corner of Mitohell and Férsyth
Streets. As we were ebout to catoh the oar we heard the 12 o'clodk
whistles blow. -'Wh_on I got home it was twenty minutes past 12
0'0looke About & weelk afber the death of Mary Phegan, I was talking
to Mrs.Barrett on the cormer of Wells and _Sf;ewart ives I asked her
what she thought_of the murder,as to who was guilty and she stated
that she belleved Mr.Frank was gul'ty and I remarked that she would
have %o go to oourl: to testify in the case and?gzatad that she could
not help that. Job or no job she hed to tell the truth. I had a
® nversation with Maud Bailey asbout a week sfter this ocourrence.

~ . Miss Meud stated that she knew & lot ebout the pmoilﬂotp:;y and
that she thought Mr.Frank guilty, end if she #m® had to t estify she
would say that she believed Mr.Frank was guilty. TLast Saturday
moming,l-frs."ﬂailay came to my homse, 39 Oomulgee Street and stated
to me that $he deteot ives representing Mr.Frank sent for her sever-
al times at the Dixle Comb Gomp‘any to come t@ the pencil ﬁaotory.
and she stated that a deteotive asked her if she d1d not want %o g0
back to work at the pencil factozy, saying that they would give her
& good Job, afld she t0ld them that she would not work there for $5,
a day. Thes detectives paild her carfare and her time while she was
awaj from her work. I have been Imowing Mrs.line Barrett end her
~deughter Mrs Maud Bailey going onutwo yoara. They lived next door
'té me on Wells Street lest year. I do not know enything about Mrs,
Mae Barratt_or. Mro.Maud Bailey that 1s good or bade I do know that
1t 13 generally known that Mre.Mae Barrett drinks whiskey and gets
1.druuzk at times. I have hesrd Mrs.Meud Belley on several occesions
spesk to my ohildren of knowing Mary Phagen and how pretty she was
and what pretty halr she had. I have stated these » facts to nobody

“and would not have stated 1% now 1f it hadn't boon ?for the fact
thet I resd a newspaper account of the evidence purpoted to havc
been given in the shape of an affidavit by Mre.Meud Bailey. I knew.
that "bhis sta;‘;anent a8 o the time of her 'bairig &t the penoil fact- '
wm folse, I knew thot she was with me and she was objiged to -
_lmow. thet what she wtated was not he trat he .

1‘38 E.EORIHGI E&me, Swozn for the State, I ha.va read over the. affider It
made by my mother and in 80 far as 11: reforn to mqumg_uimm%v_fl
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my mother or as to -the facte stated in the affidavit ie i;rue in

- every- part'ioular.
MRS . HIHNE WILSON, Swoxn for the State. On the 26th day of &pril
1913, I saw llra.llaude Baliley at 128 Wells St., my hushend's place .
of businees. Mrs .Bailey ceme into the plece and asked permission
to ude the telephone and we teld her she oould'use it.Whoeover it
v}ua she was talking to,she called the Swift Soap Vorks,where she
worked at the time,andm whoever i1t was that was talking with hexr
at the end of the line evidently told her to come up therefor her
money for her reply was,"I can't come up there for I em sick and I

—_will send an order™, end I said to her after she got through talk-

~ ing,what @0 you went to be lying to them for, you know you are not
Bick,and she sald "I em always sick™. A girl named Florence Earnest
came into the store with Mrs.Balley,:nd after Mrs.Bailey had talked

_awhile,she let Florence Earnest talk over the phone and lirs .Bailey
had a paid of new shoes with her and while the other girle was
talking ,she (Mrs.Balley) tried on one of the shoes. £11 this

happened a 1ittle before twelve o'clock, noon, and then Mrs.Bailey
went out of our plece,afid in about 15 or 20 minutes she came back
and asked to use the phone again,and she called the Swift Soap
Works and asked to talk to Mr.Newcomb and she seemdd to be guarrell-
ing with Mr.Newdomb , She told him tomeet her at twelve thirty
or as soon thereafter as possible to see the parade. I know Mrs.,
' Ba:liey'_a generel ocharacter or reputation, That character is bad
and I would not believe her on oath. -

MRS, J.ARTHUR WEITE, Swom for he State.I was stending talking
with my husbend, J.Arthur White,at the top of the steirway on the -
second floor of the National Pencil Faotory on Saturday, April 26,
1913, the day Mary Phagan was ;:111_96. between 11;20 and 12 o'clock,

I know 1t was, tlmt tj.me 'h.eua.naa I ceme out before 12. Whila Bta.nﬁim
w'hhere ,May Barrot'b oame “doun tho a'!:epa from the floor above a.ud et~
i Maud Bailey on the second tlpar and they went on down the ateps
- toward the front door. I immediately Iolloweiglm. I saw them leave
. the office floor and I -.‘U.d not nea than on the ntairoase or in the
butlding a8 I went -downs— ———— —
ARTHUR WHITH, Sworn for the gtates -Inwa.a stand ing talking .lrith
iggw—ﬂﬂ...ﬁ_,fhe top of the mtairway on tho second floor-of the

b
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Notional Pencil Gompany,on Satunlay, April 26,1913, between 11;30
" and 12 o'oloé'k. I know it'was thet time beceuse my wife left before
12, While I was standing there, Mrs JMay Barrett came down the steps
from the floor above. end met Mrs.Meud Baiiay on the seoond floor
and they went on down the steps toward the front door. I did not
. gee then go-out the front door, but I saw them leave the office
floor. = B
DR. RUSSELL D. STALLINGS, Sworn for the States. About three weeks
8go late in the a.ttefnoun 8 lady cam in and asked me to let use
the telephone. After she got through using the phone,her wae con-
versation with me was as follows: "I know in my own mind that
Prakk did kill Meyy Phagan. He is one of the mesnest men I ever
had an§ dealings with., I worked for him ani I know him. None except

- young girls end them good looking cen get & job with him,and they
have to do a8 he seys or they-c\zm't hold their positions. I left
because I would not do as he wished. My mother works there now

‘ but she commenced after Frank was loocked—hp."I was a witness at
" the triel. I asked her her name end she told me her name was Mrs.
Meud Bailey. JeAsBledsoe was present during this oonvéraatiou.
O I have seen some lady and found her name to be Mrs JMaud Bailey.
" We T QUINN, Sworn for the States. I am acquainted with the gener-
al character or reputation of Mrs Meud Bailey, and that charaoter
is bad. I have two deughters working at the Swift Soa;'p Works,
where Mre .Bailey worked, end Mrs .ilaﬁd Belley's reputation was so
" bad thet I went to Mr.Norris,Assistent Superintendent of the
Swift Soap _ﬂg;{k@ and $01d him that__if he didn't get r»id of Mrs.
PR Bai..lo;.tha.t I would remove my %wo daughters fromPthe factory. A
aho:":‘. while after that Mrs.Balley was discharged. -
_Bo_H. DUNCAN, Swomn for the State. Imem acquainted with the gon-
e — L T'dl'az‘laotnrwﬂ?;ﬁjma“ﬁﬁ119.7'7‘1 used to work 'atfﬁh'e_eﬁéﬁié_ﬁiﬁﬁ'é"“f‘
' 'she did and I know her personslly also. Her general character in
1 the ocommnity where Bhe 117; 15 :béa end I would not believe her

~on oath / !
T e JoAs ADKINS, Sworn for the States I amaoquainted with the gener- | |
- “al chamiqz_m_d_remmnn_et_mmum_tm oharagtér is |
" bad end I would not believe her on oath. o -
140 &memmmm Sto, Atlenta .

Gu Hozt aonr 11nl ll.. mdo Bai‘.loy aha mmy_narxett-
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Iem also, parmonally aoquainted with Will Newoomb,who is a foreman
at the Swift Soap l‘.aot____u'g_.__ gn_g__l_u_e__ frequently visited Mrs . Meud Bailey |
while s he was livlné et No.1l7 Wellse Ste He would stay there from
7 o'clock to 9, 10, 11 and 12 o'clock at night and drink beer to=-

. gother. ~-I have known l!ra.ll.’a& Barrett to leave and go tq work of a
‘morning before her dal;.glgter Mrs . Mand Bailey would go and after Mre.
Barrett would go Will Newoomb would come down there to see Maund
‘Beiley,go in the house and close the door, but I don't know how
long he would stay on these ococssions. There was & man boarding
‘with me by the ‘name of Hayhea. but he didn't stay very long. One
night while he was there, somewhere around eight o'olock or haZf
past eight,Mr.Hayes stsrted to the bask pert of the houwse, and he
called me to come out shere and see something and I went out there
and saw Mre.Maud I}adley backed up against the raili of the back
porch and Will Newcomb was stending up betweer her I ; but we did
n.t do enything to interrupt them. Another time at night, along ebo ut
this time, ebout seven or seven thirty, I come hom e and £ ound Mrs
Maud Balley inmy side of the house, with nothing but her night
olothes on, and she looked like she was scared to death, and I asked
her w!;:at the matter was,and she said her mother was drunk and had
run her out of the house, but soon after I got there her mother,Mrs
‘May Barrett got quiet and Memd Bailey went back to her side. of the
house. I knew the general reputation and character of these women

—and I didn't want to live in such oioue proximity to them and I
moved away from there. The general charaoter of these two women is
bad, end I would not believe them on oath.

T, P, WILSON, Sworn for the Stete. I am scquainted with the goner-
8l charaoter of Mrs.Mamd Balley and that.character is bad and I
—would not believe her-on-oaths — = g

_ HARRY BAKER, Svorn for the Stete, I am personally soqueinted with |

-'Mrs May Barrett and her daughter Mre .Mand Bailey. Along last summer

dtu-ins the trial of the ocase of the State ve. Leo MeFrank, I person~

‘ally heard Mrs «May Barrett say that if she would tell all she knew

a.bont the case that both-Frank and herself would be 15mohed.

14[ m:{l ggtm UARM Sworn for the ﬁ'bate. I wes in the Fulton County

Jall 6 montlp I went: there Last Ootober and Jim- Oonle;r_naa_in Jail
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when I was put in jaile Whenever Mr. Roberts would go downstairs

‘4o empty the-slops T would go arouhﬂ +to see Jim Conley and give him
things to—eaty —and~I th!.nk I went the first Sundsy in December. I
'Iwrote‘him two or three letters, and he sent thean back because he

: ssld he couldn't read them « No I wrote him three and he wrote me

hb_ my Imowing. There wes nothing. valgar in eithexr one of the la tters

— 'he wrote me,and I sent the letters back to him by Pred Berguson

"~ because I couldn't I;aa.l all of them,and I sent them back to him wml
went down there -2t 12 o'olock to see what he wented and he wanted
me 0 let him have ten cents to get & plece of bread and some sar-
dines,and if there is anything vulgar in any of those letters he
wrot_a .—it_-;aa been put .in there since he wrote them to me by some-
body else. Jim Conley told me this last gone Tuesday when I was up
there to see Asa I.iol!'arland. He asked me if any of Mr.Burns' men
had been to see me, he sald first did I know this other girl, where
she lived, that had been coming there, and I said I know where she
lives,but I don't know her hame, I knew her. sister but I don't know
hey ,and he says I know where she lives, and he said sombody told
the sheriff about me talking to Jim end they locked me up about it
and I stayed there a week and they found I waiml!t down there at the
time they ssid I waé'_ax'_iﬁ Mr.Roberts had the sheriff turm me out
again,and Jim told me Tuesday thatlsomaana took those Zl;)tters I wrote

_him and the ones he wrote me and I sent hack. I asked him 1f he had
them and he seld no that somebody took them sometimes in Januery,but
that he smix just hated i:o teil me, I seld dont forget to take those
letters out wiltﬁ you,for he toldeme he was going to get out in May,
and then he told me thet somdbody got them, Durmg_ﬂhristmas,I was

‘due %o go in at 7 o'olook and Mr.Gillem would let me stay out until
_nine and nine-thi-rty-. One-day Jim Conley said "are you Eoing to let
her come in hero Mr.Gillem"' and Mr.Gillem s8id he could not do it -
want _to go in there, and Jim aad.d."ii’.ho' ‘_Hll let you in here it w
' will be eatisfactory won's 1i" end T says"l don't think that.mioh T
_ of you,end Jim says"you haven't been corresponding with me &1l this
timo and don't think t'hat much o!_ng_,_do_zgn Bnt_m_.&il%om toltl
_____Jw_hunuld glve me te ©0 himself if I would go in there and see
Jim Gonley. Geo, Wren mt- a letter and give it to me,. b.rdroppod

113 ﬂrnt_M;nnmc-gﬂug domtairn—nw—and ﬁiﬂﬁm =
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"I said yes,and he said you go downsteirs and give it to Jim Conley
and tell him it just oome in thragh the meil,and I took it down
there and Jim sald you know I ocen't read .mé.'ybe it is from my mother
ent I '!;ho_ugh.tit wes devilment in it, and it #ald in the letter,”
Now you know you know all about this, why don't you tell the truth
sbout 1t, for you know you dre fh the hands of yowr enemies, ad I
will do this end that to you, and 1f you don't tell the truth about
1t you will be hung by an enemy that is bitterly against you”, and
right after that I goes to MreSuttles,he van remenber the time, he
was going down end Jim Conley hid from him beosmuse he thought he was
a Jew, He went back and got another men,I think it was "Mr.Owens, —
and he said,"here is another Jew Conley and laughed,and Jim Conley
gaid "I thought you all .were Jews at first. Mr.Gillem says to me,
_™You go in there and talk with him for he will tell you anything,
gnd I went in there one evening at 3 o'clock and steyed until 7;30
and Mr,Gillem told me to fi:nd all I could from him. Of oourse he
sald he dldn't believe Him was guilty but he 'believe he knew aoma-
"thing. 1 asked Gonloy Isaid "I want you to tak an oath and swear to
me if you know .anything about 11" and he salid "Yes I knoew Mr.Frank
killed that girl" and I said "what else did he do" and he said "I
~don't now but he killed her ard made me take her downstaibs"™ and
I sais "Is that all" and Ee said "yes" 'bﬁ'l: he would tell me other
things about Mr.Frank being with these different women at the office,
ond I ocome out and told Mr.Gillem this._ and he sald "that is the
sam $H8ing he tells evebtybody."Mr. Gillem tried to get me to go in
_thara-.he saild"you are not obliged to be with him,I Jjust want to see
if he will try to fool with you with his mouth or his privetes."I
hnvo WO% and hom would" thin 111:9
asked him which way he done it and h® ‘told ma.I Baw hiln stark naked
_one day Jjuet like he was born,gud he looked alright $0 me,and I
‘agked Mr. Gillem who meid @onley was & cook sucker,and he said"Oh,

‘thet son of 8 gun _gnn_:l_o it ap good amw any men.The first Sunsljay in ‘
December,I was sitting on the seo;hd floor,and a Jew camesups El‘r"—l‘
Frank was out there snd three o four more J#ws. Mr.Peppenheimeds
iaa there with him too. This Jew asked me wes I out mm ell the time,
#nd I sald yes, end he said I went to see you, end I sald all right.
]40 and ho eaid do you know how to get rioh right qu:lok.or have you as




VY | §OR
visit: www.LeoFrank.org

want,or morethen you will éver bé a._b_l_e_t.o.'dispnae of. Do you ever
go to talk with Jm'oonley, and I says I awn my wey there now.
And f&%‘aﬁﬁ I want w‘z‘do@g 3'&!1111_3 for an% ataE yo 1i- g
price. I wen¥ you ‘bo take thl.a 11%10 vial and put a dropkin his
food and give it to hi.n el I will guaranteo you will have a pot
of money and will be a free girl before tomorrow night, and I said
he aint done nothing %o me and he sald I know,but it is our man
he "has got and what do you care about a negro .l-;angmg. all you wa.rit
1s money, end I ssid I don't want the money end he seid if you
refuse the money you are a damn fool and walked off. I don't know
his neme, tut he comes up there w;th Elein boys « He has black
halr and his hair stands up end his hat pulled down on one sléde,
JAMES CONLEY, Sworn for the State. I am now in the Fulton County
Jall, where I have been ever since the trial of Mr.Frank In July
61’ last years I am lo.oated in the wing on fhe Worth sid e of the jail
on the first floor. No other person is kept in there with mee I
know minie Maud Carter,who wae a negro woman prisoner and who stay
ed in the Jjail for a #w fow months. The first time I saw her w.s
_ upon one ogcasion when I was oan;ied up to the ocourt house for
trial. I was not tried at this time, however. I saw her in the
Jail a humber of times after /that. I never talked with Annie Maud
Corter about all of my affairse. I never discussed my case with
innile Maud-Carter. At one time she tried to talk to me about the
ca.se,and alsked mivet I exi)eotad they would do with me, and I told her
I aidn't know. It is not true that I told Amnie Maud Carter that
only God knew who did the murder; nor did I tell her that I was so
near guilty that i.felt lost and that I had lost all hope. I did
not have ell donfidence in her,nor tell her aeny seorets. I wes
“warned by a negro named Fred Perkerson,who was alsy a prisomer in ~

jail,that Annie Maude Carter was orookod. She had told me thet tha

first man she ever had mﬁhing to do with was a Jow md tha‘b 8he -
could count the negroes she had ever had anything to do with. She
aia 'auggeut t0 me that she lltould marry me right here in the jail if
- I would consent, She talked to me usually through the bars of my
“0ell door, which wes usually Kept' ‘!Looked. It is not true that during
_Grh\tiatman week that I kikik told her that I would make any statemeik
to her if she.woulﬂ.nﬁﬁy'm, I @d not tell her that I murdéered .

Mary P-hsgﬁ_:_; nor 414, I tell her that it was-so plainly showm.on Mr's

\' [ b
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